
РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

АУТОНОМНА ПОКРАЈИНА ВОЈВОДИНА 

ГРАД НОВИ САД 

СКУПШТИНА ГРАДА НОВОГ САДА 

Број: 06-1/2020-712-I 

21. септембар 2020. године  

НОВИ САД 

З А П И С Н И К 

са II седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 21. септембра 2020. године, у згради Скупштине 

Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.10 часова. 

 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 

 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи одборници: 

 
1. МИЛАНА АРЊАШ 39. ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 

2.  ЖИВОРАД АРСИЋ  40.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 

3.  ДАНЕ БАСТА 41.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 

4.  МИЛЕНКО БАЧИНА 42.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 

5.  БРАНКА БЕЖАНОВ  43.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 

6.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 44.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 

7.  ДУШАН БРКИЋ 45.  САША НОВАКОВИЋ 

8.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 46.  МИЛОШ ПАЈОВИЋ 

9.  ЦВИЈА ВАСИЋ 47.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 

10.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 48.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 

11.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 49.  ДУШАН ПОПОВИЋ 

12.  ИВАНА ВУЈАСИН  50.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 

13.  БОЈАН ВУЛИН 51.  ИГОР ПОПОВИЋ 

14.  МИЛОШ ВУЧЕВИЋ 52.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 

15.  ДИНА ВУЧИНИЋ 53.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 

16.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 54.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 

17.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 55.  СОЊА РАДАКОВИЋ 

18.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 56.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 

19.  САЊА ДРАШКО 57.  МИЛОРАД РАДОЈЕВИЋ 

20.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 58.  ВЕРИЦА РАКИЋ 

21.  МИЛАН ЂУРИЋ 59.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 

22.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 60.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 

23.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 61.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 

24.  ЗДРАВКО ЈЕЛУШИЋ 62.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 

25.  МАРКО ЈОВАНОВИЋ 63.  ИВАН СТРИБЕР 

26.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 64.  ЗОРАН СУБОТИЋ 

27.  КРИСТИНА КАРАИЋ 65.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 

28.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 66.  СИНИША ТРКУЉА 

29.  ЂУЛА КИШ 67.  ПЕТАР ЋИРОВИЋ 

30.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 68.  САЊА УЗЕЛАЦ 

31.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 69.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 

32.  РОБЕРТ КОЛАР 70.  ВЕСНА УРОШЕВ 

33.  АЛЕКСАНДАР КРАВИЋ 71.  СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 

34.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 72.  ИГОР ЦРНОБАРАЦ 

35.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 73.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 

36.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 74.  СИМО ЧАБАРКАПА  

37.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 75.  ДУБРАВКА ЏОЏО 

38.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ   

Седници нису присуствовали: Адријана Загорац, Бранислав Богарошки и Владимир Јелић. 

Седници су такође присуствовали нови одборници којима је потврђен мандат: Милица Родић, 

Јелена Ровчанин, Радмила Рађеновић, Слободан Тасић, Љубомир Станишић, Маја Седларевић, Никола 

Урошевић, Сандра Трифуновић Стојановић и Драган Пајић. 
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Председница Скупштине је отворила II седницу Скупштине Града Новог Сада.  

 

Председница Скупштине је на основу службене евиденције о присутности 

одборника седници Скупштине Града утврдила да присуствује 72 одборницe и одборника, 

односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  

 

 Председница Скупштине је указала да се и ова седница Скупштине Града одржава у 

сали Скупштине Аутономне Покрајине Војводине у циљу примене мера ради спречавања 

ширења заразне болести COVID 19, те да ће се јављање за учешће у расправи и гласање 

изузев за тачку за коју је прописано обавезно тајно гласање, спроводити дизањем руке.  

  

 Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике да се приликом 

учешћа у расправи представе, ради тонског записа.  

 

На основу члана 104. став 3. Пословника Скупштине Града председница 

Скупштине је предложила да се на овој седници Скупштине Града гласа дизањем руке 

имајући у виду да се седница одржава у просторији у којој систем за електронско гласање 

није у функцији, изузев за тачку: Избор Градоначелника, заменика Градоначелника и 

чланова Градског већа Града Новог Сада, за коју је прописано обавезно тајно гласање, као 

и за избор заменика председника Скупштине. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила предлог да се на овој седници Скупштине гласа 

дизањем руке, изузев за тачку дневног реда за коју је прописано обавезно тајно гласање. 

 

Записник са I седнице Скупштине Града Новог Сада достављен је одборницама и 

одборницима уз сазив седнице.  

 

Председница Скупштине је упитала да ли има примедби на Записник.  

 

Пошто није било примедби, председница Скупштине је ставила на гласање Записник 

са I седнице Скупштине Града Новог Сада. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила Записник са I седнице Скупштине Града.    

 

Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 

 

Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 18. и 20. септембра 2020. године. 
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На основу члана 36. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада – 

пречишћен текст („Службени лист Града Новог Сада“ број 23/20) одборник Бранислав 

Богарошки поднео је 17. септембра 2020. године председници Скупштине Града Новог 

Сада оверену писану оставку на функцију одборника Скупшгтине Града Новог Сада. 

 

Чланом 46.  Закона о локалним изборима прописано је да је о оставци коју је поднео 

одборник између две седнице Скупштина дужна да одлучи на првој наредној седници.  

 

Одборничка група „Војвођански фронт – Лига социјалдемократа Војводине“ 

поднела је председници Скупштине 17. септембра 2020. године образложен предлог за 

допуну дневног реда II седнице Скупштине Града Новог Сада са тачком: 

 

 Оставка Бранислава Богарошког на функцију одборника у Скупштини Града 

Новог Сада 

 

Наведена оставка и предлог Одборничке групе достављени су одборницама и 

одборницима уз допис од 18. септембра 2020. године. 

 

Председница Скупштине је предложила да се дневни ред II седнице Скупштине 

Града допуни тачком Оставка Бранислава Богарошког на функцију одборника у 

Скупштини Града Новог Сада 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се Оставка Бранислава 

Богарошког на функцију одборника у Скупштини Града Новог Сада уврсти у дневни ред 

и предложила да се разматра као  8. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника гласала 

„за“  и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно  усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Одборничка група „Војвођански фронт – Лига социјалдемократа Војводине“ 

поднела је председници Скупштине 17. септембра 2020. године образложен предлог за 

допуну дневног реда II седнице Скупштине Града Новог Сада са тачком: 

 

 Предлог решења о потврђивању мандата одборнице Скупштине Града Новог Сада 

са Изборне листе ВОЈВОЂАНСКИ ФРОНТ – уједињени за демократски Нови Сад 

(Лига социјалдемократа Војводине, Војвођанска партија, Заједно за Војводину) 

 

Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 18. 

септембра 2020. године. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда.  
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење разлога 

за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 

Одборничке групе „Војвођански фронт – Лига социјалдемократа Војводине“ да се 

Предлог решења о потврђивању мандата одборнице Скупштине Града Новог Сада са 

Изборне листе ВОЈВОЂАНСКИ ФРОНТ – уједињени за демократски Нови Сад (Лига 

социјалдемократа Војводине, Војвођанска партија, Заједно за Војводину) уврсти у дневни 

ред и предложила да се разматра као 10. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

једногласно  усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

На основу члана 36. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада – 

пречишћен текст („Службени лист Града Новог Сада“ број 23/20) Бранка Бежанов 

поднела је 19. септембра 2020. године председници Скупштине Града Новог Сада писану 

оставку на функцију заменице председнице Скупшгтине Града Новог Сада. 

 

Наведена оставка  достављена  је одборницама и одборницима уз допис од 20. 

септембра 2020. године. 

 

На основу члана 23. став 2. и 3. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

председница Скупштине је предложила да се предложени дневни ред II седнице 

Скупштине Града допуни тачком: 

 

 Оставка Бранке Бежанов на функцију заменице председнице Скупштине Града 

Новог Сада. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се Оставка Бранке 

Бежанов на функцију заменице председнице Скупштине Града Новог Сада уврсти у 

дневни ред и предложила да се разматра као 2. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Одборници у Скупштини Града Новог Сада, односно 48 одборника поднели су 

председници Скупштине 20. септембра 2020. године предлог кандидата за избор заменице 

председнице Скупштине Града Новог Сада. 

 

Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 20. 

септембра 2020. године. 

 

Председница Скупштине је предложила да се дневни ред II седнице Скупштине 

Града допуни тачком: 

 

 Избор заменице председнице Скупштине Града Новог Сада 
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 Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се Избор заменице 

председнице Скупштине Града Новог Сада уврсти у дневни ред и предложила да се 

разматра као 3. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Милован Амиџић поднео је 19. септембра 2020. године Скупштини Града Новог 

Сада оставку на функцију директора Јавног градског саобраћајног предузеће „Нови Сад” 

Нови Сад, која је одборницама и одборницима достављена уз допис од 20. септембра 

2020. године. 

 

Председница Скупштине је предложила да се дневни ред II седнице Скупштине 

Града допуни тачком: 

 

   Оставка Милована Амиџића на функцију директора Јавног градског саобраћајног 

предузеће „Нови Сад” Нови Сад. 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се Оставка Милована 

Амиџића на функцију директора Јавног градског саобраћајног предузеће „Нови Сад” 

Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 14. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Иван Радојичић поднео је 20. септембра 2020. године Скупштини Града Новог Сада 

оставку на функцију директора Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и 

пословних простора „Стан” Нови Сад, која је одборницама и одборницима достављена уз 

допис од 20. септембра 2020. године. 

 

Председница Скупштине је предложила да се дневни ред II седнице Скупштине 

Града допуни тачком: 

   Оставка Ивана Радојичића на функцију директора Јавног комуналног предузећа за 

одржавање стамбених и пословних простора „Стан” Нови Сад. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се Оставка Ивана 

Радојичића на функцију директора Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и 

пословних простора „Стан” Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 

15. тачка дневног реда. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

На основу Пословника Скупштине Града Новог Сада – пречишћен текст („Службени 

лист Града Новог Сада“, број 23/20), Одборничка група Покрет обнове Краљевине Србије 

доставила је 20. септембра 2020. године председници Скупштине Града Новог Сада предлог 

да се дневни ред II седнице Скупштине Града Новог Сада допуни тачком: 

 

 Предлог Одборничке групе Покрет обнове Краљевине Србије за разрешење и 

избор члана Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 

питања. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 

 

  Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање да се 

Предлог Одборничке групе Покрет обнове Краљевине Србије за разрешење и избор члана 

Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања уврсти у дневни 

ред и предложила да се разматра као 6. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

једногласно  усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

На основу члана 84. став 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада – 

пречишћен текст („Службени лист Града Новог Сада“, број 23/20), Градско веће Града Новог 

Сада доставило је председници Скупштине 20. септембра 2020. године образложене предлоге 

да се дневни ред II седнице Скупштине Града допуни тачкама: 

 

 Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног градског 

саобраћајног предузеће „Нови Сад” Нови Сад 

 

 Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 

предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан” Нови Сад 

 

Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима уз допис од 20. 

септембра 2020. године. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се Предлог 

решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног градског саобраћајног предузеће 
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„Нови Сад” Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 16. тачка 

дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се Предлог 

решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа за 

одржавање стамбених и пословних простора „Стан” Нови Сад уврсти у дневни ред и 

предложила да се разматра као 17. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Данило Дурутовић поднео је 20. септембра 2020. године председници Скупштине 

Града Новог Сада писану оставку на функцију заменика секретара Скупшгтине Града 

Новог Сада. 

 

Наведена оставка достављена је одборницама и одборницима уз допис од 20. 

септембра 2020. године. 

 

Председница Скупштине је предложила да се дневни ред II седнице Скупштине 

Града допуни тачком: 

 

 Оставка Данила Дурутовића на функцију заменика секретара Скупштине Града 

Новог Сада. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се Оставка Данила 

Дурутовића на функцију заменика секретара Скупштине Града Новог Сада уврсти у 

дневни ред и предложила да се разматра као 4. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда.  

 

Дана 20. септембра 2020. године председница Скупштине је поднела предлог за 

допуну дневног реда II седнице Скупштине Града са тачком: 

 

 Постављење заменика секретара Скупштине Града Новог Сада. 

 

Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 20. 

септембра 2020. године. 

 



8 
 

 Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се тачка Постављење 

заменика секретара Скупштине Града Новог Сада уврсти у дневни ред и предложила да се 

разматра као  5. тачка дневног реда. 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила 

је предлоге решења за тачку: 

 

 Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 

питања,  

који су одборницама и одборницима достављени уз сазив седнице и допис од 20. 

септембра 2020. године. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли председник Комисије жели да изнесе 

предлоге Комисије.  

 

Петар Ћировић, председник Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања, представник предлагача: „Комисија је на седницама од 28. августа, 8. 

и 20. септембра 2020. године, утврдила следеће предлоге решења: На основу предлога 

одборничких група у Скупштини Града Новог Сада Комисија је утврдила решења о  

избору председника, заменика председника, чланова радних тела и то: Савета за буџет и 

финансије, Савета за комуналне делатности, Савета за урбанизам, пословни простор и 

стамбену подршку, Савета за заштиту животне средине, Савета за здравствену заштиту, 

социјалну заштиту и деци и породици, Савета за културу и информисање, Савета за 

образовање, Савета за статутарна питања и локалну самоуправу, Савета за јавни ред и мир 

и безбедност, Савета за спорт и омладину, Савета за праћење етичког кодекса, Савета за 

особе са инвалидитетом, Савета за економски развој Града, Комисије за прописе, 

Комисије за обележавање празника и доделу признања Града, Комисије за међуградску 

сарадњу у земљи и иностранству, Комисије за називе делова насељених места, Комисије 

за преставке и предлоге и Комисије за раду равноправност. Због потврђивања мандата 

одборника Скупштине Града Новог Сада, Комисија је утврдила предлоге решења о 

престанку дужности: члана Школског одбора Пољопривредне школе са Домом ученика у 

Футогу, члана Школског одбора Средње школе „Светозар Милетић“ Нови Сад, члана 

Школског одбора Основне школе „Мирослав Антић“ Футог, члана Школског одбора 

Основне школе „Алекса Шантић“ Степановићево, председника Надзорног одбора  Музеја 

Града Новог Сада Петроварадин, члана Управног одбора Новосадског позоришта -  

Újvidéki Színház”, Нови Сад. Затим, на основу поднетих оставки Комисија је утврдила 

предлоге решења о разрешењу вршиоца дужности директора Апотеке Нови Сад, члана 

Управног одбора Новосадског позоришта -  Újvidéki Színház”, Нови Сад, члана Надзорног 

одбора Новосадског дечијег културног центра Нови Сад, члана Школског одбора 

Гимназије „Светозар Марковић“ Нови Сад, члана Школског одбора Гимназије „Лаза 

Костић“ Нови Сад. Такође, Комисије је утврдила и предлоге решења о именовању члана 

Школског одбора Средње школе „Светозар Милетић“ Нови Сад, члана Школског одбора 

Основне школе „Мирослав Антић“ Футог, члана Школског одбора Основне школе 
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„Алекса Шантић“ Степановићево, члана Надзорног одбора Новосадског дечијег 

културног центра Нови Сад, члана Школског одбора Гимназије „Лаза Костић“ Нови Сад, 

председника Надзорног одбора Музеја Града Новог Сада Петроварадин, два члана 

Управног одбора Новосадског позоришта -  Újvidéki Színház”, Нови Сад. Због истека 

мандата, Комисија је утврдила Предлог решења о разрешењу и именовању чланова 

Управног обора Предшколске установе Радосно детињсво Нови Сад. У складу са 

предлогом савета родитеља, Комисија је такође утврдила и предлоге решења о разрешењу 

и именовању два члана Школског одбора Основне школе „Вук Караџић“ Нови Сад. По  

претходно спроведеном јавном конкурсу и на основу образложеног предлога листе  

кандидата Комисија је утврдила Предлог решења о именовању директора Установе за 

културу и образовање Културни центар Кисач, Кисач. И на крају, Комисија је утврдила 

предлог решења о разрешењу и избору председика и избору члана Савета за 

међунационалне односе, као и Предлог решења о разрешењу и именовању председника и 

два члана Комисије за решавање притужби на рад Комуналне милиције. Предлажемо 

Скупштини Града да наведена решења донесе у предложеном тексту.“ 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се Предлози решења 

Комисије уврсте и разматрају у оквиру тачке: 

 

 Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 

питања  

 

и предложила да се разматрају као 18. тачка дневног реда. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 

На основу члана 85. став 2. тачка 4.  Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

председница Скупштине је предложила да се промени редослед 2. тачке предложеног 

дневног реда Предлог решења о разрешењу и именовању председника, чланова, секретара 

Градске изборне комисије и њихових заменика и предложила да се разматра као 1. тачка 

дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се промени редослед 2. 

тачке предложеног дневног реда Предлог решења о разрешењу и именовању председника, 

чланова, секретара Градске изборне комисије и њихових заменика и да се разматра као 1. 

тачка дневног реда.  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог. 

 

На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила: 

 



10 
 

 - да се споји расправа о предлозима решења о престанку мандата одборника 

Скупштине Града Новог Сада пре истека времена на које су изабрани због поднетих 

оставки  

 

 

 Председница Скупштине је ставила наведени предлог за спајање расправе на 

гласање. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 

- да се споји расправа о предлозима решења о потврђивању мандата одборника 

Скупштине Града Новог Сада  

 

 Председница Скупштине је ставила наведени предлог за спајање расправе на 

гласање. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 

 - да се споји расправа о предлозима решења о престанку мандата одборника 

Скупштине Града Новог Сада пре истека времена на које су изабрани због избора на 

функцију  

 

 Председница Скупштине је ставила наведени предлог за спајање расправе на 

гласање. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 

- да се споји расправа о предлозима решења о потврђивању мандата одборника 

Скупштине Града Новог Сада  

 

 Председница Скупштине је ставила наведени предлог за спајање расправе на 

гласање. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 

- да се споји расправа о предлозима решења о именовању вршиоца дужности 

директора Јавног градског саобраћајног предузеће „Нови Сад” Нови Сад и Јавног 

комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан” Нови Сад  
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 Председница Скупштине је ставила наведени предлог за спајање расправе на 

гласање. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 

- да се споји расправа о предлозима Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања  

 Председница Скупштине је ставила наведени предлог за спајање расправе на 

гласање. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 

  Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова утврдила следећи 

 

Дневни ред 

 

1. Предлог решења о разрешењу и именовању председника, чланова, секретара 

Градске изборне комисије и њихових заменика  

2. Оставка Бранке Бежанов на функцију заменице председнице Скупштине Града 

Новог Сада 

3. Избор заменице председнице Скупштине Града Новог Сада 

4. Оставка Данила Дурутовића на функцију заменика секретара Скупштине Града 

Новог Сада 

5. Постављење заменика секретара Скупштине Града Новог Сада 

6. Предлог Одборничке групе Покрет обнове Краљевине Србије за разрешење и 

избор члана Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 

питања 

7. Оставка мр Владимира Јелића на функцију одборника у Скупштини Града Новог 

Сада   

8. Оставка Бранислава Богарошког на функцију одборника у Скупштини Града 

Новог Сада 

9. Предлог решења о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада 

са Изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ.  
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10. Предлог решења о потврђивању мандата одборнице Скупштине Града Новог Сада 

са Изборне листе ВОЈВОЂАНСКИ ФРОНТ – уједињени за демократски Нови Сад 

(Лига социјалдемократа Војводине, Војвођанска партија, Заједно за Војводину) 

11. Избор Градоначелника, заменика Градоначелника и чланова Градског већа Града 

Новог Сада  

12. Предлози решења о престанку мандата одборника пре истека времена на које су 

изабрани због избора на функцију  

13. Предлози решења о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог 

Сада 

14. Оставка Милована Амиџића на функцију директора Јавног градског саобраћајног 

предузеће „Нови Сад” Нови Сад  

15. Оставка Ивана Радојичића на функцију директора Јавног комуналног предузећа за 

одржавање стамбених и пословних простора „Стан” Нови Сад  

16. Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног градског 

саобраћајног предузеће „Нови Сад” Нови Сад 

17. Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 

предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан” Нови Сад 

18. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 

питања: 

 Предлог решења о именовању директора Установе за културу и образовање 

Културни центар „Кисач“, Кисач 

 Предлог решења о престанку дужности члана Школског одбора 

Пољопривредне школе са домом ученика у Футогу 

 Предлог решења о престанку дужности члана Школског одбора Средње школе 

„Светозар Милетић“, Нови Сад 

 Предлог решења о престанку дужности члана Школског одбора Основне школе 

„Мирослав Антић“, Футог 

 Предлог решења о престанку дужности члана Школског одбора Основне школе 

„Алекса Шантић“, Степановићево 

 Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Музеја 

Града Новог Сада, Петроварадин 

 Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Новосадског 

позоришта -  Újvidéki Színház”, Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Школског одбора Средње школе 

„Светозар Милетић“, Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе 

„Мирослав Антић“, Футог 

 Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Алекса 

Шантић“, Степановићево 

 Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Музеја Града 

Новог Сада, Петроварадин 
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 Предлог решења о разрешењу члана Управног одбора Новосадског позоришта 

-  Újvidéki Színház”, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу члана Надзорног одбора Новосадског дечијег 

културног центра, Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Новосадског дечијег 

културног центра, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Гимназије „Светозар 

Марковић“, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Гимназије „Лаза 

Костић“, Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Школског одбора Гимназије „Лаза 

Костић“, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Управног одбора 

Предшколске установе „Радосно детињство“, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу и именовању два члана Школског одбора 

Основне школе „Вук Караџић“, Нови Сад 

 Предлог решења о именовању два члана Управног одбора Новосадског 

позоришта -  Újvidéki Színház”, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу вршиоца дужности директора Апотеке Нови Сад  

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Савета за буџет и финансије 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за комуналне делатности 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Савета за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Савета за заштиту животне средине 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Савета за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици  

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Савета за културу и информисање 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Савета за образовање 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Савета за статутарна питања и локалну самоуправу 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Савета за јавни ред и мир и безбедност 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Савета за спорт и омладину 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Савета за праћење примене етичког кодекса 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Савета за особе са инвалидитетом 
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 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Савета за економски развој Града 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Комисије за прописе 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Комисије за обележавање празника и доделу признања Града 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Комисије за међуградску сарадњу у земљи и иностранству 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Комисије за називе делова насељених места 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Комисије за представке и предлоге 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Комисије за родну равноправност 

 Предлог решења о разрешењу и избору председника и избору члана Савета за 

међунационалне односе 

 Предлог решења о разрешењу и именовању председника и два члана Комисије 

за решавање притужби на рад Комуналне милиције 

 

 

Председница Скупштине је замолила Службу Скупштине да сачини и подели 

пречишћен дневни ред. 

 

На основу члана 90. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада, а имајући у 

виду да се седница одржава у сали у којој мерење времена у електронском систему не 

функционише, председница Скупштине је предложила да се расправа ограничи на пет 

минута за одборнике и десет минута за председнике одборничких група. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог.  

 

Након гласња, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника гласало 

„за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан, 

односно да је Скупштина већином гласова  усвојила наведени предлог.   
 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да ју је 

председница Одборничке групе „Александар Вучић – за нашу децу.“ обавестила да је 

Одборничкој групи приступила одборница Верица Ракић. 

 

 Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 

Ад. број: 020-188/2020-I 

1. тачка дневног реда 
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ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА, 

ЧЛАНОВА, СЕКРЕТАРА ГРАДСКЕ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ И ЊИХОВИХ 

ЗАМЕНИКА 
 

 

На основу члана 14. Закона о локалним изборима, одборничке групе у Скупштини 

Града Новог Сада доставиле су председници Скупштине Града Новог Сада предлоге за 

именовање председника, чланова, секретара Градске изборне комисије и њихових 

заменика. 

 

Предлози одборничких група и Предлог решења достављени су одборницама и 

одборницима уз допис од 20. септембра 2020. године. 

 

Председница Скупштине је отворила претрес. 

 

У претресу је учествовао Ђурађ Јакшић.  

 

 Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др Војислав Шешељ – Српска 

радикална странка“: „Одборничка група Др Војислав Шешељ – Српска радикална странка 

подржаће предлог који су доставиле одборничке групе у Скупштини Града за попуну 

састава Градске изборне комисије. Дакле, ми немамо ништа против оних предлога које су 

одборничке групе доставиле. То је право сваке одборничке групе у Скупштини Града, али 

ја сам о овоме говорио још пре четири године и, у суштини, предвидео оно што ће се 

догодити иако нисам видовит нити позорљив, предвидео оно што ће се догодити данас. 

Наиме, 2016. године, под прилично немуштим изговором како је велика криза нас ударила 

и како нема довољно пара у буџету, како је потребна штедња, смањен је број, односно 

састав Градске изборне комисије са укупно 16 на 12 чланова и 12 заменика. Том 

приликом оштећена је најдиректније Српска радикална странка, у том тренутку као трећа 

странка по снази у Скупштини Града Новог Сада. Ми смо тада чули изговор да је велика 

криза и да се мора водити рачуна о сваком динару, а да је довољно 12 чланова и 12 

заменика Градске изборне комисије да би обавили оно што је њихова функција у 

Скупштини Града Новог Сада. Сада је то промењено и враћено је на оно из 2012. године , 

дакле, поново се бира 16 чланова и 16 заменика. Очито да је време кризе прошло и да се 

више штедети не треба. Није добро када имамо двоструке аршине и принципе када се 

руководимо оним што је у функцији Скупштине Града Новог Сада. Нама је потпуно 

јасно, Српским радикалима, да су другарице и другови из Социјалистичке партије Србије 

навикли на комфор, на луксуз и на раскош и на моћ и на новац и на функције, у осталом, 

тако је још од октобра '44. године непрекидно све до данашњег дана и вама заиста, као 

другој по јачини, у Скупштини Града, снази припада овај други члан и други заменик 

члана Градске изборне комисије, али је припадао и нама 2016. године па смо закинути. 

Дакле, скрећемо вам пажњу да двоструки аршини и принципи нису добри ни у политици 

ни у приватном животу и они се обично, пре или касније, врате као бумеранг онима који 

инсистирају на томе. Али, има једна добра ствар у оквиру ове прве тачке дневног реда и 

Закључка, да је потребно 16 чланова и 16 заменика, да је време кризе прошло и да се више 

у Граду Новом Саду неће штедети.“ 
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Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању председника, чланова, секретара Градске изборне комисије и њихових 

заменика. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА, ЧЛАНОВА, СЕКРЕТАРА 

ГРАДСКЕ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ И ЊИХОВИХ ЗАМЕНИКА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Ад. број: 020-189/2020-I 

2. тачка дневног реда 

 

ОСТАВКА БРАНКЕ БЕЖАНОВ НА ФУНКЦИЈУ ЗАМЕНИЦЕ 

ПРЕДСЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

 Дана 19. септембра 2020. године, Бранка Бежанов поднела је писану оставку на 

функцију заменице председнице Скупштине Града Новог Сада. 

 

 Чланом 23. став 2. и 3. Пословника Скупштине Града прописано је да ако је 

оставку поднео заменик председника Скупштине у периоду између две седнице да 

Скупштина на првој наредној седници, без отварања расправе и одлучивања констатује да 

је заменику председника престала функција.  

 

 С обзиром на наведено, Скупштина Града констатује да на основу поднете писане 

оставке између две седнице Бранки Бежанов престаје функција заменице председнице 

Скупштине Града Новог Сада и да је донето 

 

РЕШЕЊЕ 

 О ПРЕСТАНКУ ФУНКЦИЈЕ ЗАМЕНИЦЕ ПРЕДСЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ГРАДА 

НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 020-190/2020-I 

3. тачка дневног реда 
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ИЗБОР ЗАМЕНИЦЕ ПРЕДСЕДНИЦЕ  

СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

Председница Скупштине је указала одборницама и одборницима да, у складу са 

чланом 38. став 3. Закона о локалној самоуправи, заменик председника Скупштине Града 

бира се из реда одборника на предлог најмање једне трећине одборника.  

 

Председница Скупштине је указала и да се избор председника врши тајним 

гласањем, а изабран је кандидат који је добио већину гласова од укупног броја одборника.  

 

 Председница Скупштине обавестила је одборнице и одборнике да је 48 одборника 

поднело предлог за избор Кристине Караић за заменицу председнице Скупштине Града, 

који је одборницама и одборницима достављен уз допис од 20. септембра 2020. године. 

 

 Председница Скупштине  је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

образложење предлога. 

 

Зоран Суботић, представник предлагача: „Биографија предложеног кандидата вам 

је достављена у материјалу тако да нећу читати биографију. Јасно је из биографије да је 

Кристина Караић, иако најмлађи одборник у Скупштини Града Новог Сада, има завидну 

радну и друштвену активност у претходном периоду, што гарантује да ће се и у наредном 

периоду понашати тако и сигуран сам да ће се понашати у складу са Правилником и 

Статутом Скупштине Града и да ће сви они који буду имали потребу да од ње затраже 

помоћ у Скупштини Града, без обзира да ли се они налазили као одборници или као 

запослени у Скупштини, имати њену подршку и да нећете имати проблема у 

комуникацији са будућом заменицом председнице Скупштине Града. Ја сам сигуран да ће 

Кристина Караић, иако најмлађи одборник, ту своју функцију, која ће јој бити данас 

поверена, обављати савесно и одговорно.“ 

Председница Скупштине је указала да предложени кандидат, у складу са чланом 

13. став 1. Пословника Скупштине Града, има право да се представи и изнесе свој 

програм рада те је упитала да ли предложени кандидат жели да се представи и изнесе свој 

програм рада. 

Кристина Караић: „Моја биографија, како је навео господин Суботић, па би било 

излишно понављати је. Пре свега, почаствована сам чињеницом да, као најмлађа 

одборница Скупштине Града Новог Сада, будем кандидат за заменицу председнице 

Скупштине Града Новог Сада. Ово је велика част, али истовремено и велика одговорност. 

Гаранције су данас прецењене и површне. Зато ја, иако млада, нећу давати гаранције. 

Напротив, уколико будем изабрана, свој посао ћу обављати часно, у складу са Статутом 

Скупштине Града Новог Сада и Пословником Скупштине. Потрудићу се, такође,  да 

уколико, понављам, будем изабрана, својим трудом, радом и залагањем допринесем томе 

да овај дом, наш дом, буде оличење демократије, правде и достојанства.“ 

Председница Скупштине је отворила претрес. 
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 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 

 

У складу са чланом 13. став 3. Пословника Скупштине Града Новог Сада, по 

азбучном реду презимена кандидата, председница Скупштине је утврдила листу 

кандидата за избор заменице председнице Скупштине Града и то: 

 

1. Кристина Караић 

 

 Председница Скупштине је указала да је чланом 109. Пословника Скупштине 

Града прописано је да тајним гласањем за избор заменика председника Скупштине 

руководи председник Скупштине коме помаже секретар и  два одборника изабрана на 

предлог председника Скупштине. 

 

Председница Скупштине  је предложила да јој у поступку тајног гласања помажу 

одборнице Лена Нешовић и Соња Радаковић из Одборничке групе „АЛЕКСАНДАР 

ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ.“ 

 

 Председница Скупштине  је ставила на гласање предлог да председници Скупштине 

у поступку тајног гласања помажу одборнице Лена Нешовић и Соња Радаковић. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
 Председница Скупштине  је позвала Лену Нешовић и Соњу Радаковић да приступе 

председавајућем столу ради помагања у спровођењу тајног гласања за избор заменице 

председнице Скупштине Града. 

 

 С обзиром на то да се избор заменице председнице Скупштине врши тајним 

гласањем, председница Скупштине је замолила Службу Скупштине Града да припреми 

гласачки листић у складу са утврђеном листом кандидата. 

 

 Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике о поступку гласања 

који је прописан чланом 16. Пословника Скупштине Града, да се свакој одборници и 

одборнику, по позиву према азбучном реду презимена, уручује гласачки листић и да се 

гласа се заокруживањем редног броја испред имена кандидата. 

 

 Председница Скупштине је, пошто су обављене све припреме за тајно гласање, 

објавила почетак гласања. 

 

 Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике да по позиву 

приступе председавајућем столу ради преузимања гласачког листића и гласања. 

  

Након што је констатовала да је свим присутним одборницама и одборницима 

омогућено да гласају, председница Скупштине је закључила поступак гласања, те се у 
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складу са чланом 17. став 2. Пословника Скупштине Града прешло на утврђивање 

резултата гласања. 
 

 Председница Скупштине је утврдила да је припремљено 78 гласачких листића, да 

је 

75  одборница и одборника примило гласачки листић и да је неупотребљених гласачких 

листића три. 

 

Након отварања гласачке кутије, председница Скупштине је утврдила да је у 

кутији било 75 гласачких листића, а од тога седам неважећих и 68 важећих гласачких 

листића. 

 

Председница Скупштине је са важећих гласачких листића читала име кандидата 

који је добио глас, што је секретар Скупштине евидентирао на посебном обрасцу.  

 

Председница Скупштине је на основу члана 112. Пословника Скупштине Града 

Новог Сада констатовала да је 78 припремљених гласачких листића, да су била три 

неупотребљена гласачка листића, да је 75 одборника примило гласачки листић, да је било 

седам неважећих гласачких листића, да је било 68 важећих гласачких листића, да је 

кандидат Кристина Караић добила 68 гласова, односно већину гласова од укупног броја 

одборника и да је  изабрана за заменицу председнице Скупштине Града Новог Сада, те да 

је Скупштина донела 

 

РЕШЕЊЕ 

 О ИЗБОРУ ЗАМЕНИЦЕ ПРЕДСЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је честитала Кристини Караић на избору и пожелела јој 

да успешно обавља дужност заменице председнице Скупштине Града Новог Сада.  

 

 Председница Скупштине је позвала заменицу председнице Скупштине да заузме 

место за председавајућим столом. 

 

 

Ад. број: 020-191/2020-I 

4. тачка дневног реда 

 

ОСТАВКА ДАНИЛА ДУРУТОВИЋА НА ФУНКЦИЈУ ЗАМЕНИКА 

СЕКРЕТАРА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

 

 Дана 20. септембра 2020. године Данило Дурутовић поднео је писану оставку на 

функцију заменика секретара Скупштине Града Новог Сада. 
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 С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује да 

је на основу поднете оставке Данилу Дурутовићу престала функција заменика секретара 

Скупштине Града Новог Сада и да је Скупштина донела  

 

РЕШЕЊЕ 

 О ПРЕСТАНКУ ФУНКЦИЈЕ ЗАМЕНИКА СЕКРЕТАРА СКУПШТИНЕ ГРАДА 

НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 020-192/2020-I 

5. тачка дневног реда 

 

ПОСТАВЉЕЊЕ ЗАМЕНИКА СЕКРЕТАРА  

СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

 У складу са чланом 40. став 6. Закона о локалној самоуправи, Скупштина Града 

поставља заменика секретара Скупштине на исти начин и под истим условима као и 

секретара Скупштине. 

 

 Председница Скупштине је предложила да се за заменицу секретара Скупштине 

Града постави Ана Лекић. 

 

 Председница Скупштине је отворила претрес. 

 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес.  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог за постављење заменице 

секретара Скупштине Града Новог Сада. 

 

Председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало „за“, да су три 

одборника гласала „против“ и да су три одборника гласала „уздржан, односно да је 

Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ПОСТАВЉЕЊУ ЗАМЕНИКА СЕКРЕТАРА СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

 Председница Скупштине је честитала Ани Лекић на постављењу за заменицу 

секретара Скупштине Града Новог Сада. 
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Ад.број: 020-193/2020-I 

6. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ ПОКРЕТ ОБНОВЕ КРАЉЕВИНЕ СРБИЈЕ 

ЗА РАЗРЕШЕЊЕ И ИЗБОР ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, 

АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА 

 

 

  Предлог за разрешење и избор члана Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања поднела је Одборничка група Покрет обнове Краљевине 

Србије који вам је достављен уз допис од 20. септембра 2020. године.  

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 

 

 Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

председница Скупштине је отворила претрес.  

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог Одборничке групе Покрет 

обнове Краљевине Србије за разрешење и избор члана Комисије за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања. 

 

      Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 75 одборника 

гласало "за" и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, 

АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА 

 

(Решeње се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Ад.број: 020-194/2020-I 

               020-195/2020-I 

7. – 8.  тачка дневног реда 

 

 ОСТАВКА МР ВЛАДИМИРА ЈЕЛИЋА НА ФУНКЦИЈУ ОДБОРНИКА  

У СКУПШТИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 ОСТАВКА БРАНИСЛАВА БОГАРОШКОГ НА ФУНКЦИЈУ ОДБОРНИКА У 

СКУПШТИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
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У складу са чланом 46. став 2. и 47. став 1. Закона о локалним изборима одборници 

мр Владимир Јелић и Бранислав Богарошки поднели су оверену писану оставку на 

функцију одборника Скупштине Града Новог Сада. 

 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања, на 

основу поднетих оставки, утврдила је предлоге решења о престанку мандата одборника 

Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ 

ДЕЦУ, и ВОЈВОЂАНСКИ ФРОНТ – уједињени за демократски Нови Сад (Лига 

социјалдемократа Војводине, Војвођанска партија, Заједно за Војводину) који су 

одборницама и одборницима достављени уз сазив седнице и уз допис од 20. септембра 

2020. године. 

 

С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дненог реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о предлозима 

решења. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу решења гласати посебно. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе АЛЕКСАНДАР 

ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ.. 

 

   Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 75 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно  донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  
 

(Решeње се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе ВОЈВОЂАНСКИ 

ФРОНТ – уједињени за демократски Нови Сад (Лига социјалдемократа Војводине, 

Војвођанска партија, Заједно за Војводину). 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 75 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

једногласно  донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  
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(Решeње се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 Председница Скупштине је у 11.32 часа одредила паузу у раду Скупштине у 

трајању од 15  минута, ради одржавања седница Градске изборне комисије, ради 

додељивања мандата одборника и Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања, у Свечаном салону, ради утврђивања предлога решења о 

потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 

 

 Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 12.10 часова. 

Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 76 

одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  

 

 

 

 

 

 

Ад.број: 020-196/2020-I 

               020-197/2020-I 

9. – 10.  тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА 

СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА ИЗБОРНЕ ЛИСТЕ АЛЕКСАНДАР 

ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИЦЕ 

СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА ИЗБОРНЕ ЛИСТЕ 

ВОЈВОЂАНСКИ ФРОНТ – УЈЕДИЊЕНИ ЗА ДЕМОКРАТСКИ НОВИ САД 

(ЛИГА СОЦИЈАЛДЕМОКРАТА ВОЈВОДИНЕ, ВОЈВОЂАНСКА ПАРТИЈА, 

ЗАЈЕДНО ЗА ВОЈВОДИНУ) 

 

Градска изборна комисија је у складу са чланом 48. став 2. Закона о локалним 

изборима доделила мандат Слободану Тасићу, првом следећем кандидату са Изборне 

листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ., коме није био додељен мандат 

одборника – припаднику исте политичке странке и Сандри Трифуновић – Стојановић 

првом следећем кандидату са Изборне листе ВОЈВОЂАНСКИ ФРОНТ – уједињени за 

демократски Нови Сад (Лига социјалдемократа Војводине, Војвођанска партија, Заједно за 

Војводину) коме није био додељен мандат одборника – припаднику исте политичке 

странке. 

 

 Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

размотрила је Извештај Градске изборне комисије и уверења о избору за одборника и 

утврдила предлоге решења о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог 

Сада са Изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. и Изборне листе 
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ВОЈВОЂАНСКИ ФРОНТ – уједињени за демократски Нови Сад (Лига социјалдемократа 

Војводине, Војвођанска партија, Заједно за Војводину). 

 

Извештаји Градске изборне комисије и предлози решења Комисије за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања су подељени одборницама и 

одборницима. 

 

С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о предлозима 

решења. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу решења гласати посебно. 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе АЛЕКСАНДАР 

ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ.. 

 

 

    Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 76 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно  донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 

  

(Решeње се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе ВОЈВОЂАНСКИ 

ФРОНТ – уједињени за демократски Нови Сад (Лига социјалдемократа Војводине, 

Војвођанска партија, Заједно за Војводину). 

 

    Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 76 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно  донела 

РЕШЕЊЕ 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИЦЕ СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА  

 

(Решeње се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад.број: 020-198/2020-I 

11. тачка дневног реда 
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ИЗБОР ГРАДОНАЧЕЛНИКА, ЗАМЕНИКА ГРАДОНАЧЕЛНИКА  

И ЧЛАНОВА ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 

 

 Имајући у виду да је чланом 43. став 3., а у вези са чланом 66. став 4. Закона о 

локалној самоуправи, прописано да председник Скупштине Града предлаже кандидата за 

Градоначелника из реда одборника, председница Скупштине је изнела и образложила свој 

предлог кандидата за Градоначелника Града Новог Сада. 

 

 MSc Јелена Маринковић Радомировић, председница Скупштине: „Заиста ми је 

велика част што данас имам прилику да предложим кандидата за Градоначелника Новог 

Сада. У нашем лепом, вољеном граду, у граду који је познат по префиксу мулти, као 

мултиетнички, мултиконфесионални и мултикултурални. У граду разумевања, 

толеранције и међусобног уважавања. Зашто сам све ово навела? Па управо, из простог 

разлога што један такав град не може да води свако. Такав град мора да води добар 

домаћин који разуме и лепоту нашег града, али исто тако и сложеност нашег града. Од 

2012. године на челу нашег града се налази управо такав један човек који је, пре свега, 

домаћин и неизмерно воли свој град, односно наш Нови Сад. Сви знамо да је то 

досадашњи Градоначелник Милош Вучевић. Оно што је најзначајније да се истакне, а то 

је да је за време мандата Милоша Вучевића Нови Сад добио две европске титуле. 

Омладинска престоница Европе 2019. године и Европска престоница културе 2021. Добио 

је нове и реновиране школе, добио је нове вртиће, добио је нове домове здравља, нове 

инвестиције, нове фабрике, нова радна места, стабилан буџет. Дакле, заиста промењена је 

потпуно једна слика у економском смислу када је у питању наша Српска Атина, свакако у 

позитивном смислу. Добио је рад, ентузиазам, мудрост, истрајност, поглед у будућност, 

добио је енергичност и спреман да се ствари мењају. Да се мењају на боље. Све су ово 

референце да поново укажемо наше поверење досадашњем Градоначлнику Милошу 

Вучевићу, који је Новосађанин, рођен у нашем граду, дакле, одрастао је у нашем граду, 

школовао се, стекао образовање, засновао је породицу, ожењен је, отац два сина, угледни 

адвокат из угледне породице, отац му је био председник Скупштине Града, дакле, заиста 

човек који је иза себе оставио озбиљне пословне резултате на које ми данас можемо да 

будемо сви поносни. Свакако, пре свега, мислим на наше суграђане. Оно што вреди 

истаћи, а то је да по први пут у историји нашег града имамо прилику, уколико подржите 

мој предлог, да трећи пут узастопно укажемо поверење Милошу Вучевићу да настави да 

води наш град путем развоја, путем којим је то и до сада чинио. Да укажемо човеку, који 

је увек био први међу једнакима и који је добро обављао свој посао, сигурна сам уколико 

му данас укажемо наше поверење и уколико подржите мој предлог, сигурна сам да ће свој 

посао обављати још боље, још одговорније, да ћемо имати много више инвестиција, 

радних места, сигурна сам да ћемо бити поносни на чињенице које ће допринети за наш 

град. Даме и господо предлажем Милоша Вучевића за Градоначелника Новог Сада.“ 

 

 Имајући у виду да, у складу са чланом 43. став 4. Закона о локалној самоуправи, 

кандидат за  Градоначелника предлаже кандидата за заменика Градоначелника из реда 

одборника, а на основу члана 45. став 2. наведеног закона предлаже кандидате за чланове 

Градског већа, председница Скупштине је замолила кандидата за Градоначелника Града 
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Новог Сада, Милоша Вучевића,  да изнесе и образложи предлог кандидата за заменика 

Градоначелника и чланове Градског већа. 

 

 Милош Вучевић, кандидат за Градоначелника Града Новог Сада: „Уз захвалност за 

ову кандидатуру председнице Скупштине Града покушаћу у наредним минутима да 

изнесем неко виђење Града Новог Сада у наредних четири године и да подвучем и 

покажем да је ово велика част и привилегија изаћи пред све вас и пред новосадску јавност 

да, ово није никаква утешна награда, ово је прворазредни добитак и изнад свега огромна, 

огромна одговорност. Наша политика у наредне четири године ће бити политика 

континуитета. Ово је наставак осмогодишње борбе за Нови Сад. Ово је доказ да странка 

којој припадам, Српска напредна странка са својим коалиционим партнерима и зна и 

може и да остварује резултате и то у сваком сегменту живота и оно што је изнад свега, 

Новосађани то подржавају. То показују изборни резултати јунских избора, пре свега 

говорим о локалним изборима. Наша листа је добила готово 83000 гласова. То никада ни 

једна странка није добила, а у односу на 2016. годину добили смо 11000 гласова више, 

говорим о апсолутним бројевима, на о процентима. За нас је то највећа потврда и 

сатисфакција за све оно што смо радили у мандатима који су иза нас. Први пут, од 

увођења вишестраначја једна странка у Новом Саду, са својим коалиционим партнерима, 

освојила је трећи узастопни мандат и први пут се десило да један човек буде три пута 

мандатар, односно предложен за Градоначелника Новог Сада. У 272 године Града Новог 

Сада то се никада раније није десило. Драге колеге, даме и господо, као што рекох ово је 

огромна част, ово је јако емотиван дан за мене. У најмању руку сам изузетно поносан и 

срећан, изузетно сам почаствован што настављам да водим победнички тим, што 

настављамо заједно да се боримо за нова радна места, за нове фабрике, за школе, за 

вртиће, домове здравља, да градимо мостове и путеве, да наставимо да утврђујемо и 

унапређујемо наш Нови Сад. Пред нама су нове четири године великих борби за још 

бољи живот Новосађана, али и године још већих изазова, јер ми се такмичимо сами са 

собом, високо смо подигли лествицу и сада нема одустајања и зато је Српска напредна 

странка, као апсолутни победник ових избора и стожер владајући стожер коалиције у 

Новом Саду, појачана новом енергијом, новим младим и стручним људима. Када вас 

погледам, када њих погледам, мој будући тим, ваш тим, наш тим, новосадски тим ја 

немам дилему да ли ћемо да реализујемо све оне планове за будућност Новог Сада, а 

имамо их много. Ви знате да ја нисам човек од празних речи него од акције и не чекам да 

нешто падне са неба. Све што смо постигли за претходних осам година су резултат 

марљивог, свакодневног, вредног рада. Имали смо снажну подршку наших суграђана 

Новог Сада, имали смо снажну подршку новосадске привреде, свих институција Града, а 

имали смо и огромну помоћ и подршку председника Републике Александра Вучића и 

Владе Републике Србије и захваљујући томе Нови Сад данас има историјску стопу 

незапослености, испод 6%. У Новом Саду су после скоро 40 година отворене нове 

фабрике. Исте оне фабрике због којих смо трпели нападе и рекли да понижавамо 

Новосађане што доносимо нова радна места, што ничу нове индустријске зоне, а не 

запарложени и упропашћене, као симбол тешких, у најмању руку сумњивих времена која 

су хвала Богу иза нас и за осам година је више од двадесет седам хиљада Новосађана 

добило нови посао. Двадесет седам хиљада породица, грађана остварује зараду, право на 

зараду, зарађује свој хлеб и живи од свог рада. Извукли смо Град из спирале сиромаштва 

у које је тонуо за време неке друге и неодговорне власти, стабилизовали финансије и 
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почели сами да стварамо и да зарађујемо за будућност наше деце. Желим да је не 

дочекамо неспремни и да је се не бојимо, да је заједно градимо са новим идејама за 

планове које већ имамо, за нова радна места, за нове инвестиције, за веће плате и пензије, 

за квалитетнији живот. Сада имамо нове људе, нова лица, једну широку коалицију 

окупљену око СНС-а. Као и у претходне четири године ујединио нас је Програм за Нови 

Сад, без обзира на разлике у идеологијама странака којима припадамо и то је показатељ 

колико другачије водимо политику од свега онога што се дешавало у временима иза нас, а 

чије политике и грешке су грађани скупо платили. Политика за нас није математика, није 

обично сабирање, калкулација, нити борба за фотеље и комунална предузећа. Политика је 

један озбиљан позив, озбиљан програм, реалан, утемељен на знању. То су наши 

заједнички циљеви како да Нови Сад буде још развијенији и модернији, безбеднији, 

богатији, да Новосађани буду срећнији, да имају бољи стандард, да буду поносни на то 

како се користи новац из наше заједничке новосадске касе. Зато ће и у наредне четири 

године наша заједничка политика бити вођена искључиво интересима Новог Сада. У вези 

с тим, није било, нити ће икад бити, било какве калкулације. Никада нећу дозволити да 

поверење, које смо по трећи пут добили од Новосађана, поједу нечије политичке сујете . 

То вам још једном обећавам. Наредне четири године допунићемо наших пет тачака, које 

смо 2016. године представили, са новим циљевима, а ти циљеви су: да се Нови Сад 

развија, да Нови Сад расте, да Нови Сад предводи, да Нови Сад буде по мери свих нас и 

да Нови Сад гледа и да буде виђен и ништа нас у томе неће зауставити. Није нас 

зауставила ни пошаст са којом се још суочава цело човечанство, пандемија вируса 

ковида-19. Напротив, у претходним месецима показали смо сву снагу институционалну и 

сву јачину Града, нашег комуналног система. Нови Сад је остао на ногама. Сећате се како 

смо експресно покренули производњу средстава за дезинфекцију, натриумхипофролита у 

ЈКП „Водовод и канализацији“. Град је редовно дезинфикован, све јавне површине, сви 

јавни објекти и стамбене зграде. Припремљени су вртићи и школе за безбедан боравак 

наших малишана. Здравствени систем је одлично функционисао. Брзо смо оспособили 

Сајам за ковид болницу. У два наврата смо помогли нашим привредницима који су 

најугроженији због ковида. Помогли смо пензионерима са нижим пензијама и 

примаоцима социјалне помоћи. Имали смо довољно новца, а имали смо га из оног 

суфицита за који сам осам година оптуживан као резултат лошег управљања Градом. 

Успели смо да сачувамо, пре свега, здравље грађана, да сачувамо радна места, али и 

систем Града у тим изузетно тешким околностима. Показали смо снагу Новог Сада и 

одговорност Новосађана и то је важно да поновим по стоти пут. Корона нас је све 

променила, успорила нам је неке планове, али нас је ојачала у намери да не одустанемо и 

не посустанемо у даљој борби за Нови Сад, јер од нас зависи наша будућност. Зато ћемо и 

даље градити и развијати наш Нови Сад и наставићемо да градимо наше снове. Градићемо 

нови мост, први пут после десетине година Нови Сад неће поправљати порушено, већ ће 

градити ново. Изградња четвртог моста ушла је у ред пројеката од националног значаја. 

Пред нама је много посла, пред нама су велики пројекти, сигурно један од највећих 

потпуна реконструкција Спортског и пословног центра „Војводина“, односно СПЕНС-а. 

Изградња централног пречистача отпадних вода и решавање проблема градске, односно 

регионалне депоније, озелењавање Града, али не због поглавља 27 Европске уније, кажу 

најскупљег поглавља, већ због нашег здравља и наше здравије будућности. Стратешки 

важни пројекти за Град Нови Сад су изградња канализационе и водоводне мреже у 

деловима Града у којима није досада изграђена, као и изградња централног пречистача 
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отпадних вода. У овом моменту имамо изграђен пројекат, техничку документацију од две 

милијарде динара за канализациону мрежу, док пројекти у изради и ревизији износе око 

седамнаест милијарди динара. Са наведеним пројектима око 90% Града ће бити 

покривено водоводном и канализационом мрежом. Процењена вредност само инвестиције 

централног пречистача отпадних вода је сто милиона евра. Реализацијом, односно 

изградњом ове примарне комуналне инфраструктурне мреже израдиће се и важни 

магистрални цевоводи за водоснабдевање приградских насеља, реконструисаће се 

водоводна мрежа у насељу Бегеч, делу насеља Лединци и око осамдесет километара 

мреже у насељима која се снабдевају са нелегално изграђених водоводних мрежа. Али 

желимо да покријемо све делове Града као што су и Садови, као што су Карагача у 

Петроварадину. Као што Лиман I има проблем, односно Лиман I и Лиман II са лошом 

канализационом мрежом у Фрушкогорској улици, са свим деловима Града где морамо да 

улажемо. Ни један део Града нећемо да запоставимо и заборавимо, али за то нам је 

потребан снажан буџет и одговорно вођење јавних финансија. Наставићемо да градимо 

модерну комуналну инфраструктуру, нове километре путева, водоводне и канализационе 

мреже, нова обданишта, наставићемо да обнављамо школе и домове здравља, да коначно 

добијемо градску болницу. Циљ нам је да, након завршетка реконструкције Дома здравља 

на Лиману IV и изградње новог дома здравља на Адицама започнемо са реконструкцијом 

и изградњом нових. Нови објекти намењени здравству, домови здравља и здравствене 

станице као огранак Дома здравља планирани су на Клиси, Сајлову, Детелинари, на 

Мишелуку, уз комплетну реконструкцију другог по величини Дома здравља на Новом 

насељу. Решавање питања градске болнице у оквиру које ће наши суграђани моћи добити 

секундарну здравствену заштиту, на листи је приоритета у наредним месецима. Радићемо 

на додатним капацитетима изградње објеката за старије и одрасла лица, за наше 

најстарије суграђане, додатно ћемо улагати у домове за пензионере. Пронаталитетна 

политика представљаће и даље један од најважнијих сегмената подршке према младим 

брачним паровима и Град ће наставити финансирање четвртог покушаја вантелесне 

оплодње. Центар за репродукцију у Алмашкој улици, чији почетак рада се очекује крајем 

ове године, још један је пројекат на чијем унапређењу ће се континуирано радити и у 

наредним годинама. Завршетак и почетак рада Музичко-балетске школе и низ 

манифестација и концерата који нас очекују у наредним годинама, у једној од 

насавременијих концертних дворана, окупиће Новосађане на једном месту, који ће, скоро 

извесно, постати ново место састајања, место на понос свих суграђана. У области 

образовања планирано је у наредне четири године велики број инвестиција. Издвојио бих 

само неке: реконструкција Медицинске школе „7. април“ вредности преко 225.000.000,00 

динара, изградња нове основне школе на Југовићеву, завршетак реконструкције 

Гимназије „Исидора Секулић“, доградња и реконструкција фискултурне сала у Основној 

школи „Васа Стајић“ вредности 122.000.000,00 динара, доградња објеката школе, 

изградња спортске сале у Основној школи „Десанка Максимовић“ у Футогу вредност 

135.000.000,00 динара, реконструкција и санација фискултурне сале у Основној школи 

„Ђура Јакшић“ у Каћу у вредности око 120.000.000,00 динара. Изграђен је велики број 

саобраћајница, чак пет нових булевара: Сентандрејски булевар, Булевар Бате Бркића, 

Булевар деспота Стефана, Булевар Јована Дучића и трећа фаза, најдужа фаза Булевара 

Европе. Изграђено је 652 километра путева и мостова у вредности преко 

20.000.000.000,00 динара. Чак седам новоизграђених и реконструисаних објеката 

здравствене заштите вредности 1.600.000.000,00 динара, изграђено је и реконструисано 
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453 километра водоводне, канализационе и вреловодне мреже у вредности од 

17.300.000.000,00 динара. Обновили смо близу стотину вртића, основних и средњих 

школа и у образовање и у будућност наше деце, за осам година уложили смо готово 

5.000.000.000,00 динара. Бесплатна обданишта и субвенције у приватним вртићима су 

нешто по чему је Нови Сад познат у целој Србији. Градили смо и реконструисали 

игралишта и спортске терене. До сада смо 227 локација реконструисали, изградили и 

инвестирали у укупној вредности од 450.000.000,00 динара, док смо осам нових и 

реконструисаних спортских објеката добили на основу издвајања из буџета од 

786.000.000,00 динара. За 21 локацију новоизграђених и обновљених установа културе, 

музеја и позоришта издвојили смо 1.800.000.000,00 динара, а са значајним издвајањима 

наставићемо и у будућности. Нови Сад је привредни и индустријски центар и зато 

настављамо да опремамо индустријске зоне. Укупно реализовано инвестиција које су 

допринеле запошљавању великог броја наших суграђана, у претходних осам година, 

износе преко 370.000.000 евра. После скоро 40 година отворене су прве фабрике у Новом 

Саду. Фабрика Лир корпорација, инвестиција у аутомобилску индустрију у вредности од 

14.300.000 евра, са 2600 запослених. Фабрика Аптив, инвестиција вредна 30.400.000 евра, 

која запошљава готово 4000 запослених. Научно-истраживачки центар Континентал, 

једно од највећих имена у аутомобилској индустрији, који запошљава 550 инжењера са 

надпросечним платама за овај део Европе. Берикале бо, фабрика чоколаде, инвестиција 

вредна 55.000.000 евра, која ће у блиској будућности запослити 100 

висококвалификованих технолога и инжењера. Важан сегмент у развоју Новог Сада је Ај-

ти сектор, производња софтвера и видео-игара и на наше тржиште су дошла највећа 

светска имена из Ај-ти индустрије, попут америчког Епик гејмса, а тек нам долазе нове 

инвестиције. На вратима Новог Сада су и Бос мале турбо системи са будућих 500 радних 

места. Долази нам, ја не смем ни да помислим шта ће то значити за развој Града и 

спуштање ова, прилично ниске, стопе, по европским стандардима, ниске стопе на западу, 

незапосленоси, ако доведемо нову дивизију Континентала и ако дође Јапански Нидек. И 

даље ћемо подржавати бројне програме у области привреде, али и самозапошљавање кроз 

нашу Управу за привреду и пољопривреду. Подржаћемо посебно развој женског 

предузетништва и развој микро, малих и средњих предузећа. Развијаћемо програм 

дуалног образовања, јер то је један од предуслова за довођење и долазак нових 

инвеститора и бићемо активни партнери у том процесу и нећемо се стидети и скривати се 

иза лажних, кукавичких прича да наша деца не треба да уче да раде. Наша деца треба да 

уче све оно што је предвиђено по наставном плану и наша деца треба да стичу радну 

етику и радне навике да би била конкурентна, да би била боља од других у региону и 

Европи и да би остала да живе на овим просторима, јер све оно што причамо да је боље у 

другим државама је, пре свега, засновано на овом концепту. И, тамо где причамо да увек 

је сунце боље, а није, управо раде оно све што сам сад предочио и уче децу да морају и да 

много науче у школи, али и да морају да раде. Радимо на томе и радићемо на томе да наш 

универзитет има најуређенији кампус, да имају најбоље услове за рад, да се у том кварту 

знања, поред новог научно-технолошког парка ускоро нађе и центар за вештачку 

интелигенцију, јер је то будућност. Наставићемо снажно да подржавамо младе таленте и 

развој нових технологија, да подржавамо креативну индустрију. Нови Сад ће се трудити и 

има капацитет да им обезбеди најбоље услове за рад по светским стандардима. Да 

једнима понудимо нову музичку и балетску школу, другима да понудимо нове спортске 

центре, трећима научно-истраживачке центре и хабове. Наш циљ, најважнији циљ је да 
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људи остану да живе у овом граду, пре свега да нам млади остану овде, а да они који су 

се, из разноразних разлога, определили за неке друге градове, неке друге државе, одлуче 

или виде да се исплати и вреди вратити у њихов, наш Нови Сад. Са свима њима је много 

лакше, са том енергијом младости и они су нас и подмладили, заувек смо остали 

Омладинска престоница Европе, то не може нико да нам одузме и тако ћемо дочекати 

следећу титулу Европску престоницу културе и Нови Сад ће се још једном показати 

целом свету сво наше традиционално благо и сву своју енергију и креативност. Као град 

културе изградња мрежа културних станица широм територије Града укључујући сва 

насељена места у Граду уз потпуно нов концепт културно-уметничког хаба, везаног или 

дефинисаног кроз креативни центар или оно што колоквиално називамо Кинеску четврт, 

допринеће даљем развоју овог важног сегмента. Тренутна мрежа наших културних 

станица је број осам, односно осам културних станица, а план нам је догодине, када 

будемо Европска престоница културе да их буде 15, а пред нама су и неке нове титуле и 

неке нове кандидатуре, пре свега везане за област заштите животне средине, екологије, 

односно нашу жељу да се кандидујемо за Зелену престоницу Европе. И, неко би рекао да 

су ово планови, лепе жеље, идеје.Неко ће рећи да су ово ловорике. Ово нису ловорике, 

ово је све рад и резултат рада. Озбиљан, марљив, свакодневни, посвећени рад. Ловорике 

никада нисмо сањали, једино што смо сањали и за чега живимо су резултати и постизали 

смо их зато што смо били фер и реални, што смо били поштени према грађанима. Никада 

нисмо давали лажна обећања. Пре осам година борили смо се да Нови Сад извучемо из 

тешке финансијске кризе. Имали смо и план и визију и довољно храбрости да се ухватимо 

у коштац са свим проблемима које смо затекли и били смо решени да чврсто корачамо 

напред, да се не окрећемо у прошлост у којој су затворене све новосадске фабрике или 

готово све новосадске фабрике и у којима је десетине хиљада Новосађана остало без 

посла, а наши пензионери су добијали по коју цркавицу. Данас је 27000 више запослених, 

више него пре осам година. Данас је просечна плата у Новом Саду 66.000,00 динара, а то 

вам је, даме и господо и драга новосадска јавности 22.000,00 динара више него 2012. 

године. Нови Сад је, апсолутно, финансијски најстабилнија локална самоуправа у Србији. 

За осам година ни један динар Град Нови Сад, односно буџет Града није задужен, а и 

даље морамо да отплаћујемо дугове из неких других времена. Градски буџет је 

удвостручен у односу на 2012. годину захваљујући нашој одговорној политици, али и 

великом броју нових инвестиција, отварању нових радних места и, изнад свега, 

захваљујући Новосађанима. Очекујемо нов инвестиције, борићемо се за нова радна места. 

Реално је да ће Нови Сад и у годинама које следе бити један од највећих градилишта у 

овом делу Европе и Националноинвестициони програм Србија 20-25 дочекали смо са 

припремљеним пројектима. Сада са нестрпљењем очекујемо почетак њихове реализације. 

Много тога бих имао још да кажем јер је много тога урађено и не морате да гледате 

статистике у екселу, довољно је да погледате око себе. Ништа више у Новом Саду није 

исто. После деценија разарања и пропадања и неодговорне политике, наш град постаје 

слика и прилика једне модерне европске, не могу да кажем да је то метропола, али једног 

развијеног средњеевропског града, престонице важних инвестиција, догађаја, привредна, 

политичка, културна дестинација на раскрсници важних међународних коридора и ускоро 

нове брзе пруге Београд – Будимпешта. Само они јако злонамерни могу да му нађу 

озбиљне мане, као и до сада ја ћу увек бити спреман да саслушам оне који другачије 

мисле, али не и оне који мрзе свој град и који му не желе добро и још ћу се жешће 

истином и аргументима борити против лажи, спинова, мржње, не толеранције. Даме и 
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господо, новосадски одборници дозволите ми да представим наш, мој тим за наредне 

четири године који вам представљам у договору са нашим коалиционим партнерима, пре 

свега мојим колегама са листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ, али и нашим 

партнерима из Социјалистичке партије Србије, Јединствене Србије, нашим партнерима из 

Лиге социјалдемократа Војводине, односно Војвођанском фронту и Српском патриотском 

савезу. За заменика Градоначелника предлажем господина Милана Ђурића, за чланове 

Градског већа: Адријана Месаровић за буџет, финансије и инвестиције, Милован Амиџић 

за управу, прописе и урбанизам, Здравко Јелушић за комуналне послове, Дина Вучинић за 

образовање, Далибор Рожић за културу, др Драган Стајић члан Градског већа за 

здравство, Огњен Цветићанин, члан већа за спорт и омладину, Мира Раденовић чланица 

већа за заштиту животне средине, одрживи развој и енергетску ефикасност, госпођу 

Бранку Бежанов предлажем за члана већа за социјалну заштиту и бригу о породици и 

деци, Милорада Радојевића да настави оно што је и радио претходне четири године, да 

води привреду и пољопривреду и господина Александра Кравића као члана Градског већа 

за саобраћај и путеве. Даме и господо, за мене је најважније да су Новосађани изабрали 

будућност. Важно је да смо спремни да све учинимо да наш Нови Сад буде економски 

још јачи, модернији, да у њему буде још више задовољних грађана и да имамо још више 

посла, да наша деца имају најбоље вртиће, школе, да имају најбоље образовање, да наши 

стари буду поштовани, да враћамо нашу памет и знање да нам помогну да још брже 

напредујемо па да заједно градимо наше новосадске снове. Моћан и модеран, нов и 

напредан, а ипак са душом свих прохујалих векова, та слава обавезује, подстиче и храбри 

да урадимо све за Нови Сад. Дужност коју данас, по трећи пут, преузимам, ако тако ви 

одлучите, схватам као завет пред прецима, али пре свега према потомцима као једну 

коцку мозаика новосадске историје, новосадске будућности, чији службеник имам част 

бити, изабран од вас и од Новосађана, чије ћу савете и поуке увек слушати и њима, изнад 

свега, бити одан. Позивам вас да се и наредне четири године заједно боримо за сигурну 

будућност наше деце, за будућност Новог Сада, за будућност Војводине, за будућност 

наше отаџбине Србије. Живео Нови Сад!“ 

 

  Председница Скупштине је отворила претрес. 

 

  У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Бојан Радојевић, Сања Драшко, Роберт 

Колар, Ђула Киш, Слободан Цветковић, Бранка Бежанов, Милорад Мирчић и мр Зоран 

Суботић. 

 

 Ђурађ Јакшић: „Одборничка група др Војислав Шешељ – Српска радикална 

странка гласаће против избора Градоначелника, заменика Градоначелника и чланове 

Градског већа Града Новог Сада. Српска радикална странка остаје опозиција у 

Новосадском парламенту. Српски радикали ће и у наредне четири године, као што је то 

био случај и у претходном периоду, бити, чини ми се, једини прави глас народа и глас 

разума у Скупштини Града Новог Сада. Ако ништа друго, има макар једна добра ствар 

која ће се догодити данас на седници Скупштине Града Новог Сада, а то је да ће коначно, 

после пуних 90 дана, после пуна три месеца, до сада не забележене мистерије, зида 

ћутања, нагађања, медијског иживљавања, спинова, Новосађани коначно чути ко је 

Градоначелник и ко ће чинити власт у наредне четири године у Граду Новом Саду. Од 

увођења вишепартијског система, ево прошло је већ 30 година, ово је заиста први пут да 
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Нови Сад, буквално, у последњем секунду, у последњем моменту, дан пре истека 

законског рока бира градску власт. Дакле, ова седница Скупштине не може да се држи 

сутра, него мора данас. Ако се не одржи данас Влада Републике Србије одређује 

привремени орган који би у наредном периоду руководио Градом. Господо, па шта сте 

чекали три месеца? Вучића из Америке или Годоа? Било би драгоцено да неко изађе за 

ову говорницу и информише одборнике и комплетну јавност зашто власт у Новом Саду 

није формирана крајем јула или почетком августа месеца, него чекате, буквално, 

последњи моменат који прописује Закон. Ово је заиста брука и срамота. Ово је 

несвакидашњи израз ноншаланције, небриге, немара и ово одражава ваш однос према 

Граду и према послу који обављате. Нови Сад је изгубио драгоцених месец и по до два у 

вашем чекању да вам свевидеће око мигне да су коалициони партнери, ко би други до 

другарице и другови из Социјалистичке партије Србије и Ненад Чанак. Поново Ненад 

Чанак, али овај пут није обичан Ненад Чанак. Овај пут је Ненад Чанак гарниран 

знаменитим и гласовитим борцем за рушење уставног поретка Републике Србије и борца 

за формирање државе Војводине, који се зове Александар Оџић, један од два лидера 

Војвођанског фронта, вашег верног коалиционог партнера. У реду. Ми немамо ништа 

против. Заиста је ваше ексклузивно право да бирате сараднике, дакле, људе са којима ћете 

сарађивати, да бирате коалиционе партнере. Ми, Српски радикали, претпостављамо да сте 

се у том избору руководили неким политичким назорима и програмом, али смо уверени 

да сте и овај пут, као и пре четири године, да је код вас приликом тог избора био кључан 

тај комунални мотив или мотив комуналне природе. Цаки, јесам ли успео ово добро да 

изнесем? Јеси ли задовољан? Покушао сам да те цитирам, али ми се чини да сам побегао у 

парафразу. Опростићеш ми. Ти си мој друг. Друго, ево ми смо јуче после подне и мало 

час од председника Скупштине чули да ће господин Вучевић по трећи пут бити 

Градоначелник Новог Сада. Даме и господо, пуних 90 дана, три месеца режимски 

таблоиди и медији су свакодневно бомбардовали јавност поузданим, наравно, и 

провереним информацијама како је господин Вучевић најозбиљнији кандидат за 

председника Владе Републике Србије, па да ће бити министар полиције, па је био 

најозбиљнији кандидат министра правде, па за потпредседника Владе, па за председника 

Народне скупштине Републике Србије, а по повратку Вучића из Америке, тако су писали 

ваши, режимски медији, господин Вучевић је поново водио мртву трку са Аном Брнабић 

за место председника српске владе, а на крају га поново бирамо, по трећи пут, за 

Градоначелника Новог Сада. Крајње неозбиљно је то спиновање и однос према 

комплетној јавности, замајавање комплетне јавности, у крајњој линији замајавање и 

самог, некоректно је и према самом господину Вучевићу кога су режимски медији, 

сведоци сте сви, сељакали од ресора до ресора свакодневно. Чини ми се да само нисте 

били за ресор Зоране НАТО Михајловић, а у свим осталим сте били у најужем избору за 

министра и за члана српске владе. Али добро, шта је ту је. Мишљења смо да Милоша 

Вучевића не треба посебно представљати у Скупштини Града Новог Сада, то је човек који 

се осам година налази на челу Града. Српска радикална странка је у свих ових осам 

година градоначеликовања господина Вучевића била, чини ми се, једина права и једина 

истинска опозиција новосадској власти, тако да су нам веома добро познате врлине, али 

са друге стране и мане господина Вучевића у погледу обављања посла овог којим се 

бавио у претходних осам, а којим ће се бавити у наредне четири године. Српска 

радикална странка је мишљења да је онај први мандат од 2012. до 2016. године био 

апсолутни промашај. За заборав. Катастрофални биланси, резултати и протраћене и 
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пропуштене четири године. Овај други, из ког смо изашли, је био нешто бољи, ту нема 

никакве дилеме, о томе смо и говорили више пута на седницама Скупштине Града. 

Можда ће овај трећи бити и најбољи и ми се томе искрено, Српски радикали, надамо и то 

Вам, господине Вучевићу, у наредне четири године желимо. Српска радикална странка је 

мишљења да Нови Сад има потенцијал и да има финансијски кредибилитет да се далеко 

енергичније и брже развија него што је то био случај у претходних осам година Вашег 

градоначелниковања. Ми смо у претходном периоду покренули, када кажем ми, мислим 

на Српску радикалну странку, покренули безброј иницијатива, инсистирали на 

реализацији бројних пројеката за које сматрамо да су преко потребни и да би морали бити 

приоритет у Граду Новом Саду. Инсистирали на томе да се комплетира та примарна 

комунална инфраструктура у свим деловима Града Новог Сада, о томе сте нешто сада 

говорили и ми се томе радујемо, али ви сте углавном остајали, на неки начин, инфериорни 

и глуви на те апеле и идеје Српске радикалне странке. Зашто то говорим? Не зато што смо 

ми најпаметнији и зато што смо најбољи, него из разлога што Српска радикална странка, 

то Ви јако добро знате, није класична опозиција која испред свега ставља минус и која све 

негира зато што долази од стране власти. Напротив, ми смо, за разлику од вас, показали 

да ту политичку сујету знамо да померимо у страну и да јавно подржимо, да изађемо за 

говорницу и кажемо гласаћемо за ту и ту одлуку зато што је то у интересу Града. Српска 

радикална странка од Вас  очекује да у наредном периоду покажете мало више слуха и 

разумевања у односу на идеје које долазе од стране Српске радикалне странке. Зашто? Па 

зато што свака озбиљна власт будно прати и ослушкује оно што говори озбиљна 

опозиција и у одређеној мери коригује неке своје ставове и политичке потезе. Ви сте 

најавили нове младе, образоване људе, људе који су способни и стручни, а у новом 

саставу Градског већа су се десиле заправо, рекао бих, више козметичке промене. Једино 

што мени, и поделићу са вама ту емоцију, упада у очи као неки позитиван сигнал је избор 

др Драгана Стајића на место члана Градског већа задуженог за здравство. Ово све остало 

је све већ виђено. Већ виђено, да ли у претходне четири или у последњих осам година. 

Српска радикална странка у овом мандату има релативно мали број одборника, има нас 

свега троје, али немојте да вас то завара. Довољно је један Српски радикал у Скупштини 

да се глас народа и глас разума у Скупштини Града Новог Сада чује. Дакле, Српска 

радикална странка ће и по трећи пут гласати против избора господина Милоша Вучевића 

за Градоначелника, али то не значи да Вам не желимо срећу и успех у раду. Напротив. 

Дакле, подржаћемо све добре и квалитетна потезе, али будите спремни на оштру 

политичку критику када Вас ухватимо, евентуално, у дремању, када осетимо да сте 

неодлучни, килави у одређеним стварима, па и када имате суфиците који се мере 

милијардама, јер није нормално да Нови Сад има суфиците на годишњем нивоу који се 

мере по 40 или 50 милиона евра, а онда испада као да ће бити пандемија и корона па смо 

предвидели тај суфицит за, отприлике, не дај Боже. Желимо Вам заиста успешан рад, 

подржаћемо све оно што је квалитетно и добро, а оно што не ваља знате како.“ 

 

Бојан Радојевић, председник Одборничке групе „Демократска странка Србије – 

Милош Јовановић“: „Одборничка група Демократске странке Србије – Милош Јовановић 

неће подржати избор Градоначелника Милоша Вучевића, заменика Градоначелника и 

чланова Градског већа. Ја се нећу сада освртати на разлоге процедуралне природе који су 

манифестовани у последњих месец дана. Да ли је ово последњи дан или није последењи 

дан то је мање важно, суштина је да је већина која постоји у Скупштини Града евидентна 
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и да је само било питање наравно момента када ће се ово десити. Осврнуо би се само 

кратко на експозе кандидата за Градоначелника и рекао бих да се из тога види огромно 

искуство и да се види да је, наравно, господин Милош Вучевић био Градоначелник у 

претходне две године и да се види да би могао да обнаша неку функцију у Републици и 

мени је жао што није отишао и пружио, како је најављено од стране Српске напредне 

странке да ће бити неки нови млади људи на функцијама у Граду Новом Саду. Ту би се 

сложио са претходником да једноставно у Градском већу видимо да нема неких 

суштинских промена и да су све то рокаде осим тог једног имена не би се враћао поново, 

нема нових имена у Градском већу. Сада бих прешао на главне разлоге зашто нећемо 

подржати избор Градоначелника, заменика и чланова Градског већа, два су основна 

крупна разлога. Први разлог је зато што се не слажемо са концепцијом и приоритетима 

градске политика која је представљена у медијима, а и данас овде у Скупштини. Неспорно 

је да је та политика политика континуитета, али ми сматрамо да неке ствари у плану и 

политици за следећи мандат треба да буду другачији. Прво, ниједног тренутка није 

споменуто питање градске инспекције. Ми сматрамо да је то изузетно важно за Град Нови 

Сад, да градска инспекција не функционише на адекватан начин, да је Нови Сад град у 

коме се бесправно гради, у коме се привремене дозволе дају толико пута да постају трајне 

и сматрамо да је неопходно да се нешто уради на том плану а то нико није спомињао. 

Што се тиче саобраћаја, сматрамо да Нови Сад заступа једну застарелу политику 

саобраћајну. Није спорно да је добро градити булеваре, мостове, сваки Градоначелник 

жели да иза себе остави мост и тога смо сведоци и у Србији и у свету, али концепција 

развоја Града у саобраћајном смислу, тако да се граде нове саобраћајнице, нове гараже, 

повећава моторизација и повећава број аутомобила као што сте сами рекли, све је више 

аутомобила у Новом Саду, доводи до енормних гужви у Граду. Једноставно то није начин 

како се ствар решава а то вам је и рекла студија саобраћаја коју је направио Факултет 

техничких наука. Нови Сад мора да уведе елементе шинског саобраћаја. Нови Сад мора 

да промени свој градски саобраћај, односно јавни градски превоз тако да може да својим 

капацитетом да одговори потребама становништва у Граду. Јер, једноставно тим што 

ћемо правити гараже и сређивати саобраћајнице, само ћемо привлачити више аутомобила 

у центар Града и у Граду је које су циљ путовања и тако правити огромне гужве. Сви који 

путују Ветерник, исток, запад Новог Сада, свесни су енормних гужви и ту мора нешто да 

се уради. Тај проблем не може да се реши куповином нових аутобуса. Следећи проблем 

који није споменут неспорно је да је добро градити пречистач. Нови Сад је један од 

највећих градова у Европи који комплетну своју канализацију, односно отпадне воде, 

испушта непрерађене у Дунав и то није ништа ново. То није заслуга ни претходне, ни оне 

тамо власти, ниједне власти уназад 100 година, то је једноставно тако. Огроман је новац 

потребан за изградњу пречистача, али подржавамо наравно вашу идеју и она наравно није 

нова да се тај пречистач направи, односно да се крене у решавање пројектне 

документације и како све треба редом, али оно што смо тражили и што сматрамо да је 

изузетно важно за грађане Новог Сада, нарочито оне које живе у околини црпних станица, 

да се прво направи одвод до локације будућег пречистача, која је предвиђена по планској 

документацији, јел тако, у околини Роковог потока у Петроварадину, да се прво направи 

одвод, па тек онда споје две постојеће црпне станице, а да се за пречистач који сигурно 

неће бити следећих неколико година, нажалост, не верујем да ће бити у вашем мандату, 

волео бих, обрадовао бих се да буде у вашем мандату, да све то време док чекамо 

пречистач та отпадна вода буде испуштана у Дунав, низводно од градског језгра Новог 
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Сада. Нисмо добили никакве конкретне планове за решавање загађења ваздуха у Новом 

Саду. Ја сам пар пута и Одборничка група Демократске странке Србије – Милош 

Јовановић обраћали се јавности и говорили да члан Градског већа за заштиту животне 

средине не зна основну чињеницу. А то је да саобраћај не утиче значајно на загађење 

ваздуха уопште, а самим тим и у Новом Саду. Неких 80% загађења ваздуха у Новом Саду 

потиче од индивидуалних ложишта. Ми смо ту предлагали једно решење које је било 

доста интересантно, а то је да један динар кошта прелазак, односно куповина прикључка 

на гас, чиме би се смањило загађење ваздуха када би сва индвидуална ложишта прешла на 

еколошко гориво, али добили смо ових дана једну циничну понуду, а то је да се 

прикључак плаћа на 36 месечних рата. То сматрамо да је цинично и да наравно неће 

поправити стање загађења ваздуха у Новом Саду. Питање амброзије није споменуто. 

Сваки други грађанин Новог Сада, ево овде пола нас који седимо, пати од алергије на 

амброзију, на полен амброзије. Град Нови Сад мора да се ухвати у коштац са тим 

проблемом. Што се тиче привредног развоја, наравно да је ситуација у Новом Саду боља, 

буџет је већи, боље је, стварно је боље, али ми смо дошли у ситуацију да понестаје 

слободног градског грађевинског земљишта, јер једноставно то је ограничен ресурс и ми 

не можемо да дозволимо да сваки инвеститор који пожели да дође у Нови Сад, дође у 

Нови Сад. Сматрамо да Нови Сад треба да почиње да одбија инвеститоре који нису 

довољно квалитетни и да ово мало што имамо преосталог градског грађевинског 

земљишта сачувамо за квалитетне инвеститоре. Морамо да обуздамо изградњу празних 

квадрата, јер Нови Сад постаје Град који једноставно апсолутно не прати демографска 

кретања у Граду. Имамо огромну количину празних квадрата. Што се тиче ИТ индустрије 

Нови Сад би морао као град да више искористи потенцијал који постоји, сада то изгледа 

као два паралелна света ИТ индустрија у Новом Саду и Нови Сад. Нема паметних решења 

Нови Сад једноставно каска као град са тим. Наравно он и ради и то је одлично што раде 

у Граду. 

 

 Председница Скупштине је указала одборнику Бојану Радојевићу да му је истекло 

време за излагање.  

  

 Бојан Радојевић: „Али, завршићу ћу врло брзо. Али, искористићу време одборничке 

групе. Али, морамо да искористимо то за паметна решења у Граду.“   

 

 Председница Скупштине је поново указала одборнику Бојану Радојевићу да је 

истекло 10 минута, колико је предвиђено за излагање. 

 

 Бојан Радојевић: „У реду је. Други разлог ћу веома кратко, завршићу  у неколико 

реченица пошто ни нема потребе дискусија је 2 сата претпостављам да се више нико осим 

мене неће јавити. То је питање ко ће бити опозиција. Други разлог јесте да смо ми са овим 

програмом који сам ја сад рекао односно са овим темама ишли пред Новосађане и једна 

група Новосађана је гласала и ми наравно желимо да заступамо тај програм и  надам се да 

ће будућа власт јер је евидентно уважити тај предлог, односно све те предлоге и да ћемо 

успети заједно да нешто урадимо. Ми смо претходне четири године били ван 

парламентарна опозиција и радили смо тај посао добро, следеће четири године ћемо бити 

парламентарна опозиција одборничка група Демократска странка Србије – Милош 

Јовановић и мислим да ћемо и тај посао радити добро.“ 
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 Председница Скупштине је поново указала одборнику Бојану Радојевићу да му је 

време за излагање истекло.  

 

 Бојан Радојевић: „Следеће четири године бићемо квалитетна опозиција а надам се 

да ћете ви добра власт, да ћете уважити опозицију и да ћемо успети да прикупимо све оне 

гласове осим ових који су гласали за нас који нису имали прилику да изађу и да гласају на 

овим изборима, јер нису имали за кога да гласају. Ми ћемо дефинисати њихове и 

артикулисати њихове захтеве и пробаћемо да их презентујемо и заступамо у овој 

Скупштини.“ 

 

 Сања Драшко, председница Одборничке групе Александар Вучић – за нашу децу.: 

„Испред Одборничке групе Александар Вучић – за нашу децу. овом приликом изражавам 

велико задовољство што у својим редовима ми имамо вас господине Милоше  Вучевићу, 

изузетно нам је част што ћемо данас добити градоначелника који је у претходна два 

узастопна мандата веома успешно водио Град Нови Сад и ја бих додала да је то било 

најбоље од свих до сада који су икада били у тој позицији, што показује и заиста велики 

број гласова Новосађана који су га заправо и дали вама господине Милоше Вучевићу 

Српској напредној странци на челу са Александром Вучићем и тако заиста свима нама на 

част обезбедили да уживамо у томе што имамо кандидата за Градоначелника историјски 

трећи узастопни пут. Ја бих прокоментарисала да заиста сматрам, да сте озбиљно 

приступили послу, да тим који предлажете је одличан и колико сам ја приметила, ви ме 

исправите, око 40% су нова лица, нови људи, дакле не стоје апсолутно примедбе неких 

претходних говорника, али пустимо ми сада неке претходне приче неких људи који су 

можда и учествовали некад у власти па ништа битније нису урадили. Исто тако сматрам 

да је важно да се спомене и да се нагласи да  Град заиста није трпео до конституисања 

градске власти, заиста маса нас овде, грађани просто виде Градоначелниче да сте ви до 

сада сваки дан одлазили на посао, вредно радили то се види на улицама једноставно. Види 

се по радовима, види се колико нам је сваки дан живот заиста бољи. Конфорнији, да 

дођемо до посла, да прођемо градом, и не деси се то наравно само од себе, неко заиста 

марљиво на томе ради. Мени лично такође ништа спорно није у томе што сте виђени у 

многим министарствима, напротив, заиста сте показали да сте кадри да поведете до 

победе и благо Новом Саду што вас има, заиста сматрам и сигурна сам да ћете и надаље 

бити Градоначелник на добробит свих Новосађана, на понос свих Новосађана и желим 

вам срећан рад, гласамо за.“ 

 

 Роберт Колар, председник Одборничке групе „Војвођански фронт – Лига 

социјалдемократа Војводине“: „Због приоритетног и заједничког интереса, а то је развој 

Града, а не упражњавање високе политике на нивоу Града, због тога што се иде у сусрет 

граду који расте и који није више град од пре не знам колико година са 150 или 200.000 

становника. Због тога што је велик број пројеката које смо договорили пре претходног 

мандата реализован, а онај који није реализован он је у току, значи у току је реализација 

тих пројеката, због квалитетног договора о наставку реализације тих започетих и низа 

нових пројеката, због договора око реализације пројеката који су окосница програма за 

град Нови Сад, Лиге социјалдемократа Војводине као што је завршетак радова на 

колектору, као што је низ припремних радњи за изградњу централног пречистача, за 
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довођење канализације у свако домаћинство што је основна ствар за сваког грађанина 

Новог Сада, због завршетка радова на подграђу на детаљној реконструкцији подграђа 

Петроварадинске тврђаве, због развоја бициклистичке мреже у граду, због радова на 

припреми за изградњу градске болнице, због Европске престонице културе и нашег 

учешћа у томе, због договорених пројеката на развоју туристичке понуде Града и низа 

других ствари које смо постигли у договорима и због чињенице да оне Новосађанке и 

Новосађани који су за нас гласали су гласали да бисмо нешто урадили, због чињенице да 

смо се око тога договорили, Одборничка група Војвођански фронт – Лига 

социјалдемократа Војводине ће гласати за избор Градоначелника, заменика 

Градоначелника, чланица и чланова Градског већа и свима нам желим успешан рад у 

наредном периоду.“ 

 

 Ђула Киш, председник Одборничке групе Vajdasági Magyar Szövetség – Pásztor István 

– Савез војвођанских Мађара – Иштван Пастор: „Савез војвођанских Мађара ће подржати 

избор Градоначелника, заменика Градоначелника и чланова Градског већа. Овај град је у 

претходном периоду био у фази развоја, његов буџет је увек био у повећавању, повећању 

прилива, био је стабилан. Видело се на улицама Града да се гради, привреда је стабилна и 

увек се повећава. Ти показатељи су били основни разлог због кога смо и као учесници у 

претходном мандату власти подржали све пројекте који се тичу развоја Града Новог Сада. 

И неколико реченица би рекао у вези наше сарадње које се тичу сарадње и то добре 

сарадње са националном заједницом Мађара у Новом Саду. Јако је важна, јако је важан 

тај однос, која се пресликава не само у Новом Саду, Граду Новом Саду него и шире на 

територији целе Војводине, на територији Републике Србије и могу нагласити да дајемо 

леп пример у сарадњи Републике Србије и Мађарске. Важан је Град Нови Сад за нас. 

Напоменуо бих неколико облика сарадње. Јако је било интересантно сарађивати са 

предшколским установама, основним школама, где се одржавају активности и настава на 

мађарском језику, била је добра сарадња са активностима цивилних друштава који изводе 

своје активности на мађарском језику. Подршка обнављању објеката верских објеката и 

обнављање културног центра Петефи Шандор у Новом Саду је од изузетног значаја за ову 

заједницу. И у будућности имамо велике планове и можемо све то заједнички остварити. 

То је разлог због чега ћемо подржати овај предлог.“ 

 

 Слободан Цветковић, председник Одборничке групе „Социјалистичка партија 

Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“: „Као што и знате ми смо били део власти у 

претходном периоду, изузетно смо добро сарађивали и у предизборној кампањи нисмо 

крили да желимо да наставимо заједнички да сарађујемо и да део пројеката који нису 

завршени наставимо у овом мандату и да поентирамо сви заједно у корист грађана Новог 

Сада. У експозеу је и поменуто да сегменти власти којима је управљала Социјалистичка 

партија Србије је било квалитетно у крајњој линији и задржавања дела кадрова који ће 

бити и члан нашег Градског већа наш члан Милорад Радојевић надам се да ће и Дом 

здравља иако више није у надлежности Новог Сада града бити и даље Веселин Бојат, 

желим да подсетим да је Туристичка организација Новог Сада стварно постигла велике 

ефекте у броју нових туриста који су посетили Град Нови Сад, да не спомињем пуно 

Сајам, али ишао је узлазном путањом док се није десила ситуација са ковидом, мислим да 

је потпуно логично да останемо партнери и захваљујем се на поверењу које је указано од 

стране Градоначелника да ћемо заједно чинити власт и трудићемо се да свим ресурсима 
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на исти начин управљамо или додатно квалитетније него у претходно периоду и да 

грађани буду задовољно свим оним што ћемо ми урадити.“  

 

  Бранка Бежанов, председница Одборничке групе Покрет обнове Краљевине 

Србије: „Одборничка група Покрет обнове Краљевине Србије због свих великих ствари за 

Град Нови Сад током Градоначелниковог представљања у експозеу због свих великих 

ствари које се тичу економског просперитета, бољег живота за наше Новосађане и 

Новосађанке, за пре свега нашу децу која иду у предшколске установе и у основне и 

средње школе, због бројних инвестиција нових фабрика и радних места, Покрет обнове 

Краљевине Србије ће свим срцем подржати и Градоначелника и заменика 

Градоначелника и све чланове Градског већа.“ Захваљујем. 

 

 Милорад Мирчић: „Чули смо експозе Градоначелника, и оно што је потпуно јасно, а 

то је да у том експозеу Градоначелник оптимистички гледа у наредни период, у 

будућност овог града, при томе ми као реална опозиција морамо упозорити 

Градоначелника и грађане Новог Сада да нас не очекује тако блиставо како је то 

представљено добрим делом у овом експозеу не из разлога шта је то спецификум за Нови 

Сад, него из разлога зато што нас очекује једна велика економска криза, очекују нас 

проблеми када је у питању функционисање привреде, очекује нас велика неизвесност када 

су у питању инвестиције, добре намере које су исказују од потенцијалних инвеститора 

ништа овог тренутка не значи јер то је опште стање у читавом свету, а поготову то је 

нешто што карактерише земље које се налазе на Балкану да нису баш сигурне и повољне 

за инвестиције и за улагање. Србија, а самим тим и Град Нови Сад, не разликују се у томе. 

Друго, треба јасно и гласно рећи предочити да јавни комунални систем, без обзира како 

се то приказује колико је био успешан, је пред великим новим искушењима услед 

различитих разлога, због финансија, финансијског система, прилива новца, висине 

наплате, јавни комунални систем мораће да претрпи и одређене промене. То није нимало 

лако поготово у ономе делу који садржи једну социјалну категорију, а то је статус 

запослених у јавним комуналним предузећима. Неће се моћи рачунати са великом 

сигурношћу да ће баш сви који су сада тренутно запослени без обзира на њихов квалитет 

рада да ће у будућности моћи да задрже своја радна места, а то је још већа одговорност на 

новоизабраном већу, поготово на Градоначелнику да пронађу у међувремену неку 

алтернативу. Оно што може са сигурношћу од стране Српске радикалне странке да се 

овде изнесе то је да ћемо настојати да притиском политичким и свим оним што чини 

парламент једног града вршимо да средства која се инвестирају и инвестиције буду 

највећим делом у комунално опремање комуналну инфраструктуру. Коначно да се схвати 

да је ту не само подизање нивоа комуналне опремљености, него да је могућност у 

запошљавања, упошљавања капацитета са којима располажу поједина јавна комунална 

предузећа где је могућност тражења алтернативе за нова радна места оних који ће 

вероватно бити под ударом. И свега онога што подразумева економска криза, рестрикција 

и тако даље, тако да требало би на самом почетку са доста више реалности обратити се 

Новосађанима и рећи да их чека доста неизвесности, доста тога што подразумева њихово 

решавање њихове основне егзистенције. Прошли су избори, прошла је изборна кампања, 

све што сте говорили, то је, ми претпостављамо да је било у доброј намери, али ту смо да 

заједно са вама покушамо да нађемо одређена решења управо овако како је рекао и 

председник Одборничке групе нисмо ми опозиција да само стављамо минусе и да 
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критикујемо, него као опозиција на овом месту и на свим другим местима које 

подразумева фукнционисање Скупштине да кажемо који су то предлози. Знамо ми да је 

тешко из традиционалних разлога прихватати увек решење опозиције, али увек има модел 

и увек има начин увек има и у склопу Пословника и Статута могућност да се то преточи 

или претвори у иницијативу оних који су на власти. Неће нама бити радикалима криво, 

нисмо ми сујетни и лично а поготово као странка желимо да Нови Сад фукционише. Оно 

што је нама доста нејасно када је у питању оваква једна широка коалиција, мада да се 

разумемо на комуналном нивоу комунална коалиција треба да је што шира зашто? Па зато 

што свако који преузима највећи део одговорности.“  

 

  Председница Скупштине је указала одборнику Милораду Мирчићу да му је 

истекло време за излагање. 

 

  Милорад Мирчић: „У овом случају за нашу децу мора да води рачуна да све 

структуре грађана буду заступљени али нама је мало чудно да су направили коалицију са 

онима који имају политичку опцију да је Нови Сад главни град Републике Војводине. 

Мало нам је чудно да  правите коалицију са онима, који се не либе, да у предизборној 

кампањи, а богами и у свакодневним наступима истичу да је Војводина Република. Да ли 

је то нешто што ћете ви успети у међувремену да промените.“ 

 

  Председница Скупштине је поново указала одборнику Милораду Мирчићу да му је 

истекло време за излагање. 
 

  Милорад Мирчић: „Моје време тек долази, а Вама хвала.“ 

 

  Мр Зоран Суботић, председник Одборничке групе СПАС – Нови Сад: „Даме и 

господо одборници, Одборничка група Александар Шапић – Победа за Нови Сад, ће 

подржати избор новог Градоначелника, његовог заменика, као и чланове Градског већа. 

Просто због тога што припадамо владајућој већини овог тренутка у Новом Саду, иако у 

претходном периоду нисмо радили, ми не желимо да оцењујемо тај период, јер је ту 

нисмо ни присустовали, нисмо били присутни, али оцену о раду за претходни период су 

најбоље дали грађани Новог Сада и они су огромну подршку дали управо странци која 

данас предлаже кандидата за Градоначелника. Ми не сумњамо у оцену грађана Новог 

Сада и немамо намеру да је коментаришемо. Верујемо и управо због тога, подржавамо 

овај предлог да ће актуелни Градоначелник а и Градоначелник који ће обнашати ту 

дужност или вршити у наредном периоду, радити сигурно боље него у претходном 

периоду, јер очекујемо то од њега, на основу експозеа који је изнео пред нама 

одборницима. Немамо разлога да сумњамо у добре намере актуелне новосадске власти и 

наравно у добре намере Градоначелника, који преузима дужност по трећи пут и управо 

због тога ћемо подржати овај предлог и мислим да ће он бити на добробит свих грађана 

Новог Сада и свих оних који желе добро Граду.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
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У складу са чланом 28. и 30. Пословника Скупштине Града о избору 

Градоначелника, заменика Градоначелника и чланова Градског већа, Скупштина одлучује 

тајним гласањем већином гласова од укупног броја одборника. Чланом 45. став 3. Закона 

о локалној самоуправи прописано да када одлучује о избору Градоначелника,  Скупштина 

Града истовремено и обједињено одлучује о избору заменика Градоначелника и чланова 

Градског већа. У складу са чланом 109. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

прописано је да тајним гласањем руководи председник Скупштине коме помаже секретар 

и најмање два одборника изабрана на седници на предлог председнице Скупштине.  

 

Председница Скупштине је предложила да јој у поступку тајног гласања помажу 

одборнице Лена Нешовић и Соња Радаковић из Одборничке групе Александар Вучић – за 

нашу децу.. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да председници Скупштине 

Града у поступку тајног гласања помажу одборнице Лена Нешовић и Соња Радаковић. 

 

Након гласањаљ, председница Скупштине констатовала да је 74 одборника гласало 

„за“, да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова усвојила наведени предлог. 

 

Председница Скупштине је позвала Лену Нешовић и Соњу Радаковић да приступе 

председавајућем столу ради помагању у спровођењу тајног глaсања за избор 

Градоначелника, заменика Градоначелника и чланова Градског већа Града Новог Сада.  

 

На основу поднетог предлога за избор  Градоначелника, заменика Градоначелника и 

чланова Градског већа израђује се гласачки листић који се оверава печатом Скупштине.  

 

У складу са чланом 109. Пословника Скупштине Града о предложеним кандидатима 

за Градоначелника, заменика Градоначелника и чланове Градског већа Скупштина 

одлучује истовремено и обједињено тајним гласањем заокруживањем на галасачком 

листићу речи „за“ или „против“ предлога у целини. 

 

Председница Скупштине је замолила Службу Скупштине Града да припреми 

гласачки листић. 

 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања и позвала одборнице и 

одборнике да по азбучном реду почетног слова презимена приме гласачки листић ради 

гласања:  

 

Милана Арњаш, Живорад Арсић, Дане Баста, Миленко Бачина, Бранка Бежанов, 

Веселин Бојат, Душан Бркић, Мирјана Василић, Цвија Васић, Младен Верначки, 

Слободан Веселиновић, Ивана Вујасин, Бојан Вулин, Милош Вучевић, Дина Вучинић, 

Јелена Граовац, Владимир Грбић, Бориславка Драгишић, Сања Драшко, Душанка Ђокић, 

Милан Ђурић, Адријана Загорац (НИЈЕ ТУ), Дамир Злојутро, Ђурађ Јакшић, Здравко 

Јелушић, Марко Јовановић, Јасна Казимировић Гајић, Кристина Караић, Јелена Кешељ, 

Ђула Киш, Недјељко Клисурић, Слободан Кокановић, Роберт Колар, Александар Кравић, 
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Драгана Крагуљац, Мина Кресоја Огњановац, Мелинда Ладишић, Љубомир Ласица, 

Мирка Лукић Шаркановић, Данијела Малетић, Јелена Маринковић Радомировић, Марица 

Матијевић, Милорад Мирчић, Снежана Мушицки, Лена Нешовић, Саша Новаковић, 

Милош Пајовић, Игор Пејчић, Бранкица Перић, Душан Поповић, Зоран Поповић, Игор 

Поповић, Никола Поповић, Божидар Протић, Кристина Пуповац, Соња Радаковић, Бојан 

Радојевић, Милорад Радојевић, Верица Ракић, Милорад Рељић, Срђана Самарџија, Зоран 

Симоновић (није ту), Милош Скенџић, Иван Стрибер, Зоран Суботић, Слободан Тасић, 

Предраг Тешановић, Сандра Трифуновић Стефановић, Синиша Тркуља, Петар Ћировић, 

Сања Узелац, Славенко Унковић, Весна Урошев, Слободан Цветковић, Игор Црнобарац, 

Јелена Црногорац, Симо Чабаркапа, Дубравка Џоџо. 

 

Председница Скупштине је констатовала да је свим присутним одборницама и 

одборницима омогућено да гласају и закључила поступак гласања. 

 

У складу са чланом 110. Пословника Скупштине Града прешло се на утврђивање 

резултата гласања. 

 

Председница Скупштине је утврдила да је припремљено 78 гласачких листића, да је 

76 одборница и одборника примило гласачки листић и да је неупотребљених гласачких 

листића два.  

 

Председница Скупштине је замолила да се отвори гласачка кутија како би се 

пребројавањем утврдио број гласачких листића у кутији. 

 

Председница Скупштине је утврдила да је у гласачкој кутији било 76 гласачких 

листића, да од тога није било неважећих листића, односно да је 76 важећих гласачких 

листића. 

 

Председница Скупштине је указала да се са важећег гласачког листића чита одговор 

„за“ или „против“ на основу чега секретар Скупштине бележи резултат гласања.  

 

Председница Скупштине је на основу члана 112. Пословника Скупштине Града 

констатовала да је 78 припремљених гласачких листића, да су два неупотребљених 

гласачка листића, да је 76 одборника примило гласачки листић, да није било неважећих 

гласачких листића и да је 76 важећих гласачких листића. 

 

Председница Скупштине је објавила да је „за“ предлог кандидата за 

Градоначелника, заменика Градоначелника и чланове Градског већа гласало 70 

одборника, да је „против“ предлога гласало шест одборника, те констатовала да је са 70 

гласова „за“, односно већином гласова од укупног броја одборника Скупштина Града 

изабрала за Градоначелника Милоша Вучевића, за заменика Градоначелника Милана 

Ђурића, за чланове Градског већа Адријану Месаровић, Милована Амиџића, Здравка 

Јелушићу, Дину Вучинић, Далибора Рожића, др Драгана Стајића, Огњена Цвијетићанина, 

Миру Раденовић, Бранку Бежанов, Милорада Радојевића и Александра Кравића, те да је 

Скупштина Града донела  
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РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ГРАДОНАЧЕЛНИКА, ЗАМЕНИКА ГРАДОНАЧЕЛНИКА И 

ЧЛАНОВА ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је честитала Градоначелнику, заменику Градоначелника и 

члановима Градског већа Града Новог Сада на избору и пожелела им успешан рад. 

 

Председница Скупштине је упитала Градоначелника да ли жели да се обрати 

Скупштини Града Новог Сада. 

 

 Милош Вучевић, Градоначелник Града Новог Сада: „Хвала лепо председнице. Даме 

и господо одборници, хвала на подршци у овом броју. Ето то још обавеза више, хвала и 

одборницима опозиције, на пример, вама, критикама које су изнеле, оне  су насушно 

потребне да се чују у овом парламенту и желим да се извиним, превидео сам код 

представљања коалиције, наше искрене и верне сараднике, пријатеље из Савеза 

војвођанских Мађара и извињење дугујем господину Кишу и свима из СВМ-а, наравно, да 

се захвалим и одборници из Истине и Руске странке исто на сарадњи и на договору да 

заједнички се боримо за Нови Сад, али радују ме  и ове речи, које смо чули од опозиције, 

биће овде и расправе и то је добро за новосадски парламент и само још нешто да 

подвучем, озбиљно смо приступили, политика је сложен процес, није збрајање, 

одузимање, множење и дељење, ниједног тренутка Нови Сад није трпео чекајући избор за 

градоначелника, пошто ће сутрашњи дан за мене бити исти као прошли петак, или викенд 

који је за нама, све исто, у смислу борбе и жеље да Нови Сад буде развијен, а поносан сам 

на све ове људе, не само који су гласали, него пре свега на људе који ће преузети велику 

одговорност за развој Новог Сада. Хвала коалиционим партнерима, хвала нашим 

партнерима са листе, изнад свега хвала мојим страначким колегама и велико, велико 

хвала Нови Саде, борићемо се за наш лепи Град.“ 

 

 Председница Скупштине је позвала Градоначелника, заменика Градоначелника и 

чланове и чланице Градског већа да заузму своја места у првом реду.  

 

 Председница Скупштине је у 14.08 часова одредила паузу у раду Скупштине у 

трајању од 15 минута, ради одржавања седнице Комисије за кадровска, административна 

и мандатно-имунитетна питања ради утврђивања предлога решења о престанку мандата 

одборника пре истека времена на које су изабрани због избора на функцију. 

 

 Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 14:39 часова. 

 

 Председница Скупштине је констатовала да наставку седнице Скупштине Града 

присуствује 60 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и 

одлучивање. 

  

Ад. број: 020-199/2020-I      020- 203/2020-I 

      020-200/2020-I      020- 204/2020-I 
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                020-201/2020-I      020-/205/2020-I  

      020-202/2020-I 

12. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОЗИ РЕШЕЊА О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА  

ПРЕ ИСТЕКА ВРЕМЕНА НА КОЈЕ СУ ИЗАБРАНИ ЗБОГ ИЗБОРА  

НА ФУНКЦИЈУ  

 

С обзиром на то да су одборници Милош Вучевић, Милан Ђурић, Здравко Јелушић, 

Дина Вучинић, Бранка Бежанов, Милорад Радојевић и Александар Кравић  изабрани за 

Градоначелника, заменика Градоначелника и чланове Градског већа, председница 

Скупштине је указала да им, у складу са чланом 43. став 5. и 45. став 8. Закона о локалној 

самоуправи, престаје мандат одборника у Скупштини Града.  

 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила 

је предлоге решења о престанку мандата набројаних одборника, а који су одборницама и 

одборницима подељени. 

 

С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу решења гласати посебно. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Милошу Вучевићу. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, односно да је 

Скупштина једногласно донела 

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

  

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада,  Милану Ђурићу.  

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, односно да је 

Скупштина једногласно донела 

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА   
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(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Здравку Јелушићу. 

 

 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, 

односно да је Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА   

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада,  Дини Вучинић. 

 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 

 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, 

односно да је Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА   

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада,  Бранки Бежанов. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА   

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада,  Милораду Радојевићу. 
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 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, 

односно да је Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА   

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Александру Кравићу. 

 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 

 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66  

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, 

односно да је Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА   

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је у 14.43 часова одредила паузу у раду Скупштине у 

трајању од 15 минута ради одржавања седница Градске изборне комисије, ради 

додељивања мандата одборницима и Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања, ради утврђивања предлога решења о потврђивању мандата 

одборника Скупштине Града Новог Сада. 

 

Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 15:17 часова. 

 

 Председница Скупштине је замолила одборнике и одборнице да заузму своја места 

и замолила Службу  Скупштине да евидентира присутност. 

 

 Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 74 

одборнице и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  

 

Ад. број:  020- 206/2020-I 020- 214/2020-I 

     020- 208/2020-I 020- 215/2020-I 

     020- 211/2020-I 020- 216/2020-I 

     020- 212/2020-I 

13. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОЗИ РЕШЕЊА О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА  

ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
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 Градска изборна комисија је у складу са чланом 48. став 1. и 2. Закона о локалним 

изборима доделила мандат првим следећим кандидатима којима није био додељен мандат 

одборника као припадницима исте политичке странке и то: Јелени Ровчанин, Радмили 

Рађеновић, Милици Родић, Драгану Пајићу и Љубомиру Станишићу са Изборне листе 

АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – за нашу децу. и Николи Урошевићу са Изборне листе Ивица 

Дачић Социјалистичка партија Србије - Јединствена Србија Драган Марковић Палма и 

Маји Седларевић са изборне листе Војвођански фронт уједињени за демократски Нови 

Сад и издала уверења о избору за одборнике Скупштине Града Новог Сада. 

 

 Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

размотрила је Извештај Градске изборне комисије и уверења о избору за одборника и 

одборнице и утврдила предлоге решења о потврђивању мандата одборника Скупштине 

Града Новог Сада. 

 

Извештај Градске изборне комисије и предлози решења Комисије за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања су подељени одборницама и 

одборницима. 

 

С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима. 

 

 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком Предлогу решења гласати посебно. 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Јелени Ровчанин са Изборне листе 

АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – за нашу децу.  

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 74 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Радмили Рађеновић са Изборне листе 

АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – за нашу децу.  

 



47 
 

 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 74 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Милици Родић са Изборне листе 

АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – за нашу децу.  

 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 

 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 74 

одборника гласала „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

  Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Драгану Пајићу са Изборне листе 

АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – за нашу децу.  

 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 74 

одборника гласала „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

  Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Љубомиру Станишићу са Изборне 

листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – за нашу децу.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 74 

одборника гласала „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Николи Урошевићу са Изборне листе 

Ивица Дачић - Социјалистичка партија Србије - Јединствена Србија Драган Марковић 

Палма. 

 

 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 74 

одборника гласала „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

  

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Маји Седларевић са Изборне листе 

Војвођански фронт уједињени за демократски Нови Сад. 

 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 74 

одборника гласала „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 020- 207/2020-I 

14. тачка дневног реда 

 

ОСТАВКА МИЛОВАНА АМИЏИЋА НА ФУНКЦИЈУ ДИРЕКТОРА 

ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋЕ „НОВИ САД”  

НОВИ САД 
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Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа.  

 

Дана 19. септембра 2020. године, Милован Амиџић поднео је писану оставку на 

функцију директора Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад. 

 

С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града, констатује да 

је на основу поднете оставке Решењем Скупштине Града Миловану Амиџићу престала 

функција директора Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад пре 

истека мандата. 

 

 

Ад. број: 020- 209/2020-I 

15. тачка дневног реда 

ОСТАВКА ИВАНА РАДОЈИЧИЋА НА ФУНКЦИЈУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И 

ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН” НОВИ САД 

 

Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа.  

 

Дана 20. септембра 2020. године, Иван Радојичић поднео је писану оставку на 

функцију директора Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних 

простора „Стан” Нови Сад. 

 

С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града, констатује да 

је на основу поднете оставке Решењем Скупштине Града Ивану Радојичићу престала 

функција директора Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних 

простора „Стан” Нови Сад пре истека мандата. 

 

Ад. број: 020- 4/2020-41/а-I 

    020- 4/2020-41/б-I 

16. – 17. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА 

ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД” НОВИ САД 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И 

ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН” НОВИ САД 

 

Предлоге решења утврдило је Градско веће. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с  обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима.  

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу решења гласати посебно. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

вршиоца дужности директора Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад” Нови 

Сад. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржано“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 

САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

  

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и 

пословних простора „Стан” Нови Сад. 

 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржано“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЋНОСТИ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА 

„СТАН“ НОВИ САД 

 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Aд. број: 020- 1/2020-111-I 020- 1/2020-132-I   

      020- 1/2020-112-I 020- 1/2020-133-I  

      020- 1/2020-113-I 020- 1/2020-134-I  

      020- 1/2020-114-I 020- 1/2020-135-I  

      020- 1/2020-115-I 020- 1/2020-136-I  

      020- 1/2020-116-I 020- 1/2020-137-I  
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      020- 1/2020-117-I 020- 1/2020-138-I 

      020- 1/2020-118-I 020- 1/2020-139-I 

      020- 1/2020-119-I 020- 1/2020-140-I 

      020- 1/2020-120-I 020- 1/2020-141-I 

      020- 1/2020-121-I 020- 1/2020-142-I 

      020- 1/2020-122-I 020- 1/2020-143-I 

      020- 1/2020-123-I 020- 1/2020-144-I 

      020- 1/2020-124-I 020- 1/2020-145-I 

      020- 1/2020-125-I 020- 1/2020-146-I 

      020- 1/2020-126-I 020- 1/2020-147-I 

      020- 1/2020-127-I 020- 1/2020-148-I 

      020- 1/2020-128-I 020- 1/2020-149-I 

      020- 1/2020-129-I 020- 1/2020-150-I 

      020- 1/2020-130-I 020- 1/2020-151-I 

      020- 1/2020-131-I 020- 1/2020-152-I 

18. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА И 

МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

 Предлог решења о именовању директора Установе за културу и образовање 

Културни центар „Кисач“, Кисач 

 Предлог решења о престанку дужности члана Школског одбора Пољопривредне 

школе са домом ученика у Футогу 

 Предлог решења о престанку дужности члана Школског одбора Средње школе 

„Светозар Милетић“, Нови Сад 

 Предлог решења о престанку дужности члана Школског одбора Основне школе 

„Мирослав Антић“, Футог 

 Предлог решења о престанку дужности члана Школског одбора Основне школе 

„Алекса Шантић“, Степановићево 

 Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Музеја 

Града Новог Сада, Петроварадин 

 Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Новосадског 

позоришта -  Újvidéki Színház”, Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Школског одбора Средње школе „Светозар 

Милетић“, Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе 

„Мирослав Антић“, Футог 

 Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Алекса 

Шантић“, Степановићево 

 Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Музеја Града 

Новог Сада, Петроварадин 

 Предлог решења о разрешењу члана Управног одбора Новосадског позоришта -  

Újvidéki Színház”, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу члана Надзорног одбора Новосадског дечијег 

културног центра, Нови Сад 
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 Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Новосадског дечијег 

културног центра, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Гимназије „Светозар 

Марковић“, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Гимназије „Лаза Костић“, 

Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Школског одбора Гимназије „Лаза Костић“, 

Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Управног одбора 

Предшколске установе „Радосно детињство“, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу и именовању два члана Школског одбора Основне 

школе „Вук Караџић“, Нови Сад 

 Предлог решења о именовању два члана Управног одбора Новосадског 

позоришта -  Újvidéki Színház”, Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу вршиоца дужности директора Апотеке Нови Сад 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за буџет и финансије 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за комуналне делатности 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за заштиту животне средине 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за културу и информисање 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за образовање 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за статутарна питања и локалну самоуправу 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за јавни ред и мир и безбедност 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за спорт и омладину 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за праћење примене етичког кодекса 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за особе са инвалидитетом 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета 

за економски развој Града 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Комисије за прописе 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Комисије за обележавање празника и доделу признања Града 
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 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Комисије за међуградску сарадњу у земљи и иностранству 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Комисије за називе делова насељених места 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Комисије за представке и предлоге 

 Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 

Комисије за родну равноправност 

 Предлог решења о разрешењу и избору председника и избору члана Савета за 

међунационалне односе 

 Предлог решења о разрешењу и именовању председника и два члана Комисије за 

решавање притужби на рад Комуналне милиције 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

  

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.  

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу решења гласати посебно. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

директора Установе за културу и образовање Културни центар „Кисач“, Кисач. 

 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао  

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ 

КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Школског одбора Пољопривредне школе са домом ученика у Футогу. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовалада је 71 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  
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Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ПОЉОПРИВРЕДНЕ 

ШКОЛЕ СА ДОМОМ УЧЕНИКА У ФУТОГУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Школског одбора Средње школе „Светозар Милетић“, Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовалада је 71 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА СРЕДЊЕ ШКОЛЕ 

„СВЕТОЗАР МИЛЕТИЋ“, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Школског одбора Основне школе „Мирослав Антић“, Футог. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовалада је 71 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

 

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ 

„МИРОСЛАВ АНТИЋ“, ФУГОГ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Школског одбора Основне школе „Алекса Шантић“, Степановићево. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовалада је 71 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОИСТИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 

ШКОЛЕ „АЛЕКСА ШАНТИЋ“, СТЕПАНОВИЋЕВО 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  



55 
 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности председника Надзорног одбора Музеја Града Новог Сада, Петроварадин.  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовалада је 71 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОИСТИ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА МУЗЕЈА 

ГРАДА НОВОГ САДА, ПЕТРОВАРАДИН 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Управног одбора Новосадског позоришта -  Újvidéki Színház”,  

Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовалада је 71 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА НОВОСАДСКОГ 

ПОЗОРИШТА -  ÚJVIDÉKI SZÍNHÁZ”, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Школског одбора Средње школе „Светозар Милетић“, Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да су два одборника гласала 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА СРЕДЊЕ ШКОЛЕ  

„СВЕТОЗАР МИЛЕТИЋ“, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Школског одбора Основне школе „Мирослав Антић“, Футог. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да су два одборника гласала 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ 

„МИРОСЛАВ АНТИЋ“, ФУТОГ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Школског одбора Основне школе „Алекса Шантић“, Степановићево. 

 

 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, два одборника је гласало „против“ и да су два одборника гласала „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  

„АЛЕКСА ШАНТИЋ“, СТЕПАНОВИЋЕВО 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

председника Надзорног одбора Музеја Града Новог Сада, Петроварадин. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да су два одборника гласала 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА МУЗЕЈА ГРАДА 

НОВОГ САДА, ПЕТРОВАРАДИН 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Управног одбора Новосадског позоришта -  Újvidéki Színház”, Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да су два одборника гласала 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 
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О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА -  

ÚJVIDÉKI SZÍNHÁZ”, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Надзорног одбора Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовалада је 71 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ 

КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Надзорног одбора Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да су два одборника гласала 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ 

КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Гимназије „Светозар Марковић“, Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовалада је 71 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ГИМНАЗИЈЕ  

„СВЕТОЗАР МАРКОВИЋ“, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Гимназије „Лаза Костић“, Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовалада је 71 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ГИМНАЗИЈЕ  

„ЛАЗА КОСТИЋ“, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Школског одбора Гимназије „Лаза Костић“, Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да су два одборника гласала 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ГИМНАЗИЈЕ  

„ЛАЗА КОСТИЋ“, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању чланова Управног одбора Предшколске установе „Радосно детињство“, Нови 

Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, два одборника је гласало „против“ и да су два одборника гласала „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА УПРАВНОГ ОДБОРА 

ПРЕДШКОЛСКЕ УСТАНОВЕ „РАДОСНО ДЕТИЊСТВО“, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању два члана Школског одбора Основне школе „Вук Караџић“, Нови Сад.  
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да су два одборника гласала 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ДВА ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 

ШКОЛЕ „ВУК КАРАЏИЋ“, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању два 

члана Управног одбора Новосадског позоришта -  Újvidéki Színház”, Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да су два одборника гласала 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИМЕНОВАЊУ ДВА ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА НОВОСАДСКОГ 

ПОЗОРИШТА -  ÚJVIDÉKI SZÍNHÁZ”, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

вршиоца дужности директора Апотеке Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовалада је 71 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О РАЗРЕШЕЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА АПОТЕКЕ НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за буџет и финансије. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 
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О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА БУЏЕТ И ФИНАНСИЈЕ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за комуналне делатности . 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за урбанизам, пословни простор и 

стамбену подршку. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА УРБАНИЗАМ, ПОСЛОВНИ ПРОСТОР И СТАМБЕНУ ПОДРШКУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за заштиту животне средине . 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА ЗАШТИТУ ЖИВОТНЕ СРЕДИНЕ 
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(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за здравствену заштиту, социјалну 

заштиту и бригу о деци и породици. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА ЗДРАВСТВЕНУ ЗАШТИТУ, СОЦИЈАЛНУ ЗАШТИТУ И БРИГУ О ДЕЦИ И 

ПОРОДИЦИ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за културу и информисање. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

 

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА КУЛТУРУ И ИНФОРМИСАЊЕ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за образовање. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА ОБРАЗОВАЊЕ 
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(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за статутарна питања и локалну 

самоуправу. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА СТАТУТАРНА ПИТАЊА И ЛОКАЛНУ САМОУПРАВУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за јавни ред и мир и безбедност . 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА ЈАВНИ РЕД И МИР И БЕЗБЕДНОСТ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за спорт и омладину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА СПОРТ И ОМЛАДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за праћење примене етичког 

кодекса. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА ПРАЋЕЊЕ ПРИМЕНЕ ЕТИЧКОГ КОДЕКСА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за особе са инвалидитетом . 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА ОСОБЕ СА ИНВАЛИДИТЕТОМ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за економски развој Града . 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 

ЗА ЕКОНОМСКИ РАЗВОЈ ГРАДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Комисије за прописе. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА 

КОМИСИЈЕ ЗА ПРОПИСЕ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Комисије за обележавање празника и 

доделу признања Града. 

 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА 

КОМИСИЈЕ ЗА ОБЕЛЕЖАВАЊЕ ПРАЗНИКА И ДОДЕЛУ ПРИЗНАЊА ГРАДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Комисије за међуградску сарадњу у земљи 

и иностранству. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА 

КОМИСИЈЕ ЗА МЕЂУГРАДСКУ САРАДЊУ У ЗЕМЉИ И ИНОСТРАНСТВУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Комисије за називе делова насељених 

места. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА 

КОМИСИЈЕ ЗА НАЗИВЕ ДЕЛОВА НАСЕЉЕНИХ МЕСТА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Комисије за представке и предлоге . 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА 

КОМИСИЈЕ ЗА ПРЕДСТАВКЕ И ПРЕДЛОГЕ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Комисије за родну равноправност. 

 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА 

КОМИСИЈЕ ЗА РОДНУ РАВНОПРАВНОСТ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

избору председника и избору члана Савета за међунационалне односе. 

 

 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“,  

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА И ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА 

МЕЂУНАЦИОНАЛНЕ ОДНОСЕ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању председника и два члана Комисије за решавање притужби на рад Комуналне 

милиције. 

 

 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА И ДВА ЧЛАНА КОМИСИЈЕ 

ЗА РЕШАВАЊЕ ПРИТУЖБИ НА РАД КОМУНАЛНЕ МИЛИЦИЈЕ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су Одборничкој 

групи „Војвођански фронт - Лига социјалдемократа Војводине“ приступиле одборнице 

мр. Маја Седларевић и Сандра Трифуновић Стојановић. 

 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да је Одборничкој 

групи Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС) приступио 

одборник Никола Урошевић. 

 

 Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су одборници 

Слободан Тасић и Љубомир Станишић приступили Одборничкој групи Покрет обнове 

Краљевине Србије, као и да је за новог председника ове одборничке групе  

 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да је за новог 

председника Одборничке групе Покрет обнове Краљевине Србије одређен Саша 

Новаковић, а за заменика председника Слободан Тасић. 
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Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су Одборничкој 

групи Александар Вучић - за нашу децу. приступили одборнице и одборници: Јелена 

Ровчанин, Радмила Рађеновић, Драган Пајић и Милица Родић.  

 

Пошто су размотрене таке утврђеног дневног реда, председница Скупштине је 

упитала да ли неко од присутних одборника и одборница жели да постави одборничко 

питање. 

 

Одборничко питање поставио је Ђурађ Јакшић. 

 

 Ђурађ Јакшић: „Поштовани одборници, постављам питање новоизабраном члану 

Градског већа за управу и прописе и у исто време Управи за опште послове Града Новог 

Сада, а које се тиче исплате накнада за чланове бирачких одбора на изборима који су 

одржани пре тачно 3 месеца, 21. јуна. Ја сам прилично дуго у политици, али ово је заиста 

први пут да се накнада односно дневница за чланове бирачких одбора, сада говорим у име 

свих чланова бирачких одбора са територије Града Новог Сада, чека дуже од 10 до 15 

дана. Прошла су три месеца и даље свим члановима бирачких одбора нису исплаћене 

дневнице, које су загарантоване, практично прописима, у првом реду републичким, зато 

што је то надлежност Републичке изборне комисије, али један део иде преко Градске 

изборне комисије, односно преко Управе за опште послове. Дакле, постављам питање: 

 

 Када ће коначно бити исплаћене накнаде, односно дневнице за чланове бирачких 

одбора, који су учествовали на изборима 21. јуна 2020. године. 

 

Пошто више није било одборничких питања, председница Скупштине је 

закључила II седницу Скупштине Града Новог Сада у 15:54 часова. 
 

 

 


